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Vsem občankam in občanom Občine Šentjur 
iskerno čestitamo ob dnevu državnosti 

in dvajseti obletnici razglasitve samostojnosti 
___ 2*0 Republike Slovenije.

20 LET SAMOSTOJNOSTI

25. junij
DAN DRŽAVNOSTI mag. Marko Diaci, župan

s sodelavci in člani
Občinskega sveta Občine Šentjur

Vabimo vas na osrednjo občinsko prireditev ob dnevu državnosti, ki bo
v soboto, 25. junija 2011, na Mestnem trgu v Šentjurju

ob 19.30 odkritje spominskega obeležja ob 20. obletnici osamosvojitve Slovenije, 
ob 20.30 muzikal - koncert Pihalnega orkestra Šentjur z gosti Miho Alujevičem,

Mojco Hladnik in Primožem Hladnikom.

V primeru dežja bo koncert v Športni dvorani H ruševec Šentjur.

Organizatorji: Občina Šentjur, Kulturno društvo Pihalni orkester Šentjur, Policijsko veteransko društvo Sever za celjsko območje,
Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo Šentjur
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Vsem občankam in občanom občine 
Šentjur čestitamo ob rojstnem 
dnevu naše slovenske države!

Občinski odbor in 
svetniška skupina LDS Šentjur 

predsednik Jožef Artnak
www..lcis.si sentjur
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" Bohorč "
Bohorč Marjan s.p.

Dušana Kvedra 44, 3230 Šentjur pri Celju

V sredo, 22.6.2011, od 12 ure dalje začenja 
kopalna sezona na kopališču v Šentjurju.

V sredo 22.6. in četrtek 23.6. 
je kopanje brezplačno za vse obiskovalce, 

v petek 24.6. pa je kopanje brezplačno za vse osnovnošolce.

Prijazno vabljeni na kopališče v Šentjur



Danes so dovoljene
sanje

25. junija pred točno dvema desetletjema smo 
Slovenke in Slovenci doživeli najpomembnejši 
dan za našo prihodnost. Razglašena je bila samo
stojna Slovenija s podpisom Deklaracije o neod
visnosti in Temeljno ustavno listino. Dan zatem je 
bila na Trgu republike, takratnem Trgu revolucije, 
visoko v zrak simbolično dvignjena naša sloven
ska zastava. Takratni predsednik republike Milan 
Kučan je 26. 6. 1991 ob koncu svojega govora 
izrekel nekaj stavkov, ki so za vedno povezani z 
našo osamosvojitvijo in ostali v naših srcih: „Nocoj 
so dovoljene sanje. Jutri je nov dan. “

In držalo je, jutri je res bil nov dan, zaznamovan 
2 ropotanjem tankov, Galebov in MIG-ov na nebu 
ter s streli dovčerajšnjih bratov, ki so se čez noč 
prelevili v sovražnike in okupatorje. Izkupiček de
setdnevne morije je bil 18 mrtvih in 182 ranjenih 
na slovenski strani ter 44 mrtvih in 144 ranjenih 
na strani vojske JLA. Nepotrebne smrti, na obeh 
straneh prelita kri in rojstvo naše domovine, čiste, 
neomadeževane kot novorojenček.

Slovenci smo končno dobili državo, s katero lah
ko po mili volji počnemo, kar hočemo. Po dvajsetih 
letih so rezultati vidni. Razklana politika se ukvarja 
2 razčiščevanjem daljne preteklosti. Ljudje smo 
razdeljeni na rdeče in črne. Ogromno jih ne vidi 
luči na koncu predora. Marsikdo prisega, da nam 
je bilo v Jugoslaviji boljše. Res je, da na policah 
nismo imeli deset vrst jogurtov, tudi za pomaranče 
smo morali čakati v kolonah, stoenke smo tankali 
na bone in se vozili na parno ali neparno zadnjo 
številko na registrski tablici. Vsi, ki so hoteli delati, 
so imeli službo. Navaden nekvalificiran delavec si 
je lahko s poštenim delom in plačo zagotovil svojo 
testno hiško in ob tretji uri, ko je končal s šihtom 
je imel še dovolj moči, da je zoral njivo in posadil 
krompir. Življenjski standard ni bil visok, vsi pa 
smo bili srednji sloj prebivalstva. Danes, po dvaj
setih letih, je naša država takšna, kot jo poznamo 
iz medijev: korupcija, nezaposlenost, vedno višje

zahteve. Le nekaj čez 500.000 ljudi v gospodarst
vu ustvarja denar, ki ga troši ostalih 1,5 milijona 
Slovenk in Slovencev. Iz nič so vzklili sposobni 
ljudje, ki so v veliko lastno korist poslali ogromna 
podjetja v stečaj, delavce na cesto. S kupovanjem 
delnic in prevzemi podjetij so slovensko gospo
darstvo spravili na kolena. Da si ne bo kdo delal 
utvar, za vsem tem stojijo najvišji predstavniki poli
tike, ki si ravno tako v svoje žepe bašejo gore de
narja. Žal pa so naši organi pregona slučajno našli 
le Prijatelja, pa še tega z rokami v vreči denarja. 
Tajkunske zgodbe tudi zaradi čete najboljših in 
najdražjih advokatov ne bodo nikoli dobile svo
jega epiloga, obtoženi pa se mirno sprehajajo po 
Sloveniji. V prejšnjem sistemu bi ti ljudje izginili ali 
bili deportirani na Goli otok ali pa bi njihova telesa 
obtežili s kroglo ali dvema.

Da ne govorimo o svetli prihodnosti, pove de
jstvo, da bomo kljub padlim vladnim reformam in 
padli vladi slej ko prej primorani delati do 67 leta in 
celo več. Pokojnin tako ali tako ne bomo dobili, da 
si kdo tega ne bo domišljal. Pa se lahko državljani 
odločamo med na eni strani nesposobnimi ter 
na drugi pokvarjenimi. Vsak pa dela izključno za 
svojo lastno korist. Je naša država, ki je komaj 
dočakala polnoletnost, res zavožena? Slej ko prej 
se bomo morali odločiti, ali bomo socialna država 
ali kapitalistična. Oboje, kar smo danes, ne gre z 
roko v roki. Socializem, kot smo ga imeli v Jugo
slaviji, smo zviška zavrnili, a obdržali vse bonitete. 
Razlika med bogatimi in revnimi se veča, sred
nji sloj izginja. Kapitalizem ni sentimentalen. Je 
grob, robusten in te ne vpraša po zdravju. Vseeno 
mu je, če se zavlečeš pod most in tam od lakote 
umreš. V kapitalizmu pozabi na otroške dodatke, 
pa zastonj šolstvo, pa socialno podporo, znižano 
plačilo vrtca in druge bonitete, ki jih samoumevno 
koristimo. V bistvu nam gre še precej dobro, pa se 
tega premalo zavedamo.

Iz nič so vzklili 
sposobni ljudje, ki 
so v veliko lastno 
korist poslali ogromna 
podjetja v stečaj, 
delavce na cesto.
S kupovanjem 
delnic in prevzemi 
podjetij so slovensko 
gospodarstvo spravili 
na kolena.
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Intervju s svetnikom SLS, Jožetom Lavbičem

Podpora SLS na državni ravni 
narašča in tako bo tudi v Šentjurju

Strojni ključavničar po izobrazbi šteje 47 let od tega jih je 12 oddelal vAlposu. Leta 1996je naredil šolo 
za učitelja vožnje A in B kategorije, v tem poklicu uživa in mu je v veselje. Je poročen in oče dveh otrok. 
V prostem času prepeva v moškem, mešanem, cerkvenem pevskem zboru Dramlje in v skupini Ljudski 
pevci Dramlje. Preostanek prostega časa rad izkoristi za športne aktivnosti in sprehode v naravo ter

igranje diatonične harmonike.

G. Lavbic. v občinski svet ste na listi Slovenske ljudske 
stranke prišli s preferenčnimi glasovi s četrtega mesta. S čem 
ste prepričali volivce?

V občinskem odboru SLS-a se v štirih letih ni naredilo nič oz. 
premalo, da bi volivci dobili signal, da gre za resno parlamentarno 
stranko. Na to sem opozarjal že pred volitvami, zato so me člani 
stranke, simpatizerji in tisti, ki me dobro poznajo, podprti in mi 
zaupali svoj glas na volitvah v občinski svet občine Šentjur.

Rezultat SLS v Šentjurju je vsak mandat slabši, kljub temu, 
da imate karizmatičnega predsednika Radovana Žerjava in 
doma starega političnega mačka Jurija Malovrha. Zakaj ljudje 
niso več naklonjeni tej desni politični opciji, ki je pred 12 leti 
imela v rokah šentjursko oblast?

Tako je v politiki, če ne delaš, nisi aktiven in ne moreš pričakovati 
uspehov, ki bi prišli kar sami od sebe. Sem pa optimist in vem, 
da bomo postavili senzorsko SLS na nove trdne temelje. Vesel 
sem za našega predsednika mag. Radovana Žerjava, ki je začel 
z drugačnim načinom vodenja stranke, ki je politika predlogov, 
konsenza in dialoga. Podpora stranki na nacionalni ravni narašča 
in tako bo tudi v Šentjurju. Jurij Malovrh je bi deležen neutemeljenih 
kritik, ko se je SLS borila za tretji mandat na županskih volitvah, 
čeprav je naredi ogromno dobrih projektov za Šentjur Če se samo 
spomnimo projektov kot je telefonija, vodovod, ceste, podvoz. Dom 
starejših, šola na Prevorju itd. Ne glede na vse to pa v proračunu 
ni bilo več kot sedemsto tisoč evrov kreditov. V prejšnjih dveh 
mandatih pa so pridelali preko 9 milijonov evrov različnih kreditov. 
Obveznosti kreditov, ki so jih ustvarili ravno tisti kritiki na čelu z 
županom Štefanom Tislom. Nekatere obroke bo občina začela 
plačevati šele v letu 2024, do takrat pa »mastne« obresti.

Je SLS v občinskem svetu pozicijska ali opozicijska stranka? 
Podpirate namreč večino županovih predlogov. Ste z delom 
župana mag. Marka Diacija zadovoljni?

Za enkrat je tako, da podpremo vse, kar je dobro za občino in 
občane, seveda kar je še možno narediti glede na slabo finančno 
stanje. Župan mag. Marko Diaci je županovanje vzel zelo resno in 
ocenjujem, da zelo dobro.

Koalicija da ali ne niti ni tako pomembno, bo pav prihodnosti tudi 
to tema v občinskem svetu. Sedaj, ko je sprejet občinski proračun, 
smo občini omogočili normalno delovanje.

Zakaj še nimamo podžupana? Ni primernega kandidata, 
kateremu bi župan Diaci zaupal ali mislite, da bi z imenovanjem 
politično opredeljenega župana vnesel razdor v občinski 
svet za katerega še vedno nimamo uradne koalicije? Iskre se 
krešejo večinoma med SDS in LMD.

Res je. nimamo še podžupana, bo pa ta odločitev zagotovo znana 
v bližnji prihodnosti. Pomoč podžupana bo gotovo dobrodošla. O 
iskricah med SDS in LMD ne vem veliko, zato je komentiranje teh 
z moje strani brezpredmetno.

Lahko torej po vašem župan izpelje svoj mandat brez 
imenovanja podžupana?

Mislim da ne, gre enostavno za preveliko reprezentativnih 
nastopov na različnih prireditvah, otvoritvah in drugih pomembnih 
opravil, ki jih mora župan poleg svojega profesionalnega dela 
opravljati. In tu mu bo podžupan prišel še kako prav.

Znižanje komunalnega prispevka takoj po nastopu mandata 
župana Diacija je povzročilo tako negativne kot pozitivne 
odzive. Negativne pri občanih, ki so pred kratkim vplačali

komunalni prispevek še po starem obračunu, in pozitivne pri 
tistih, ki so počakali na spremembo. Je nižanje komunalnega 
prisevka v takšni meri občinska razprodaja?

Poglejte, če želimo spodbuditi razvoj gospodarstva, potem je to 
edina prava rešitev. Če želimo, da bodo družine še lahko gradile 
individualne družinske hiše, je to za njih neka olajšava, ki jih bo 
obdržala v našem okolju. Komunalni prispevek smo znižali za 
toliko, da je pnmerljiv z ostalimi občinami v regiji. Zato o razprodaji 
občinskega premoženja ni govora.

Šentjurčani smo predlagane vladne reforme zavrnili s kar 
krepko preko 80 % glasovi proti, kar nas je ponovno uvrstilo 
v sam vrh v primerjavi z ostalimi občinami. Kaj se bo po vaše 
zgodilo zdaj, lahko pričakujemo kakšen interventni zakon, 
zvišanje DDV, dajatev? Bo šla Slovenija po poti Grčije in 
Portugalske?

Zavrnitev vladnih reform sem pričakoval. Čeprav sem sam 
zagovornik, da bo glede na demografske spremembe potrebno 
delati kakšno leto dlje. Ampak ne na tak način, kot to počne sedanja 
vlada. Poglejte, če ne bomo zmogli ali znali usposobiti sistema 
zaposlovanja mladih in vseh ostalih nezaposlenih, ki bi radi delali, pa 
ni delovnih mest potem nam nobena pokojninska reforma ne more 
pomagati pri izhodu iz krize. Samostojni podjetniki, manjša, srednja 
in velika podjetja se soočajo z neverjetno dolgimi birokratskimi 
postopki, kot je pridobivanje različnih dokumentacij in dovoljenj za 
odprtje novih dejavnosti. V tujini omogočajo podjetnikom moratorij, 
da lahko v roku petih ali več let odvisno od velikosti podjetja, 
postopno uredijo dokumentacijo za odprtje določenega obrata. 
Pri nas pa mora biti vse do potankosti urejeno, še preden začneš 
s kakršno koli dejavnostjo. Potem je tu kmetijstvo: uvažamo 
izdelke, ki bi jih naše kmetijstvo lahko proizvedlo, imamo zelo 
slabo urejeno kmetijsko politiko in svetovanje. Turizem nam pušča
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še veliko neizkoriščenega potenciala, šele v zadnjih 
letih se je Slovenija začela predstavljati pod enotno 
blagovno znamko. Skratka, premalo se vlaga v razvoj 
sodobnih tehnologij, izdelkov na dodano vrednost ni 
dovolj sodelovanja med univerzami, različnimi inštituti 
s podjetji, ki potrebujejo visoko usposobljen kader. 
Bančni sektor pa tudi ne daje možnosti za razvoj 
Podjetništva, saj so banke enostavno predrage. Ko 
bodo ljudje zadovoljni na svojih delovnih mestih, bodo 
tudi delali dlje, zagotovo.

Ste predsednik Kulturnega društva Dramlje. 
Zanima me, kakšno je vaše mnenje do gradnje 
novega Kulturnega centra v Šentjurju. Potrebujemo 
takšen objekt in zakaj? Bi bila za novogradnjo kje 
bolj primerna lokacija?

Izgradnjo Kulturnega centra Šentjur podpiram, ker 
Šentjur sodoben kulturni center enostavno potrebuje. 
Občina z 18 tisoč prebivalci nima sodobnega, 
funkcionalnega in akustično primernega prostora za 
večje kulturne prireditve. Smiselno bi bilo razmisliti o 
vključitvi Glasbene šole Šentjur v ta projekt, seveda, 
če bi prostorske možnosti to dovoljevale. Lokacija bi 
lahko bila tudi druga, saj na trenutni lokaciji ni videti 
konkretne rešitve v zvezi z novo lokacijo Okrajnega 
sodišča Šentjur. Pa smo spet pri birokraciji, država 
sama sebi nagaja, da ne pride do dogovora med 
ministrstvom za pravosodje in kulturo. Kot kaže, bomo 
sedaj morali v Šentjurju problem rešiti sami z ustrezno 
novo lokacijo.

Lahko gospodarska kriza in varčevalni ukrepi 
v Sloveniji pod vprašaj postavijo tudi šentjurske 
Paradne projekte - gradnjo kulturnega doma in 
šentjurske navezovalne ceste?

Gospodarska kriza lahko vpliva na sam potek 
gradnje, Kulturni center Šentjur bo v tem primeru 
zQrajen kakšno leto ali dve kasneje, kot je predvideno. 
V pristojnosti občine je, da se za navezovalno cesto 
pripravi vsa projektna dokumentacija, sama izgradnja 
ceste pa je v pristojnosti države.

Ko sva že pri cestah: na cesti preživite veliko 
ur. Kako ocenjujete višanje kazni za prekrškarje, 
smo Slovenci res divjaki na cestah? Kaj lahko še 
storimo za varnost udeležencev v prometu?

Tudi tukaj gre za vladanje političnih elit ki 
pišejo zakone po lastni volji. Zato smatram, da je 
kazenski zakonik krivičen do malega človeka. Zato 
Sem zagovornik skandinavskega modela, kjer se 
Prekrškarja kaznuje po določenem odstotku glede na 
njegov mesečni dohodek. Seveda je razumljivo, da 
elita ne piše zakonov sebi v škodo.

Glede varnosti je tako, da imamo zelo slabe ceste, 
nekaj objestnežev na cesti, ki vseskozi izzivajo usodo 
'n spravljajo v nevarnost ostale udeležence v prometu. 
Na to skupino voznikov bi policija morala dati poudarek 
'n ustrezno ukrepati. Na splošno pa se prometna 
varnost v državi izboljšuje, saj imamo vsako leto manj 
mrtvih udeležencev v cestnem prometu. Avtošole 
dajejo voznikom ustrezno znanje za varno vožnjo, 
sedaj se veliko dela na izobraževanju otrok v osnovnih 
in srednjih šolah, vendar so tu še starejše generacije, 
ki še niso imele izobraževanja o strpnosti in etiki v 
cestnem prometu. Največji problem je prav gotovo 
socialna stiska ljudi in tempo življenja, ki so zaradi 
različnih življenjskih težav v avtomobilih v slabšem 
Psihofizičnem stanju. K temu botruje alkohol, prehitra 
vožnja in zloraba drog.

Kakšen nasvet za voznike?
Voznik za volanom mora biti sproščen, zbran in 

skoncentriran na vožnjo. Vsakršna jeza, pretirano 
navdušenje ali časovna stiska lahko pripelje voznika 
do nepredvidljivih težav na vozišču. Zato voznice in 
vozniki, pravočasno na pot.
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Prisilna poravnava Alposa potrjena

Vladimir Šprah 
»vrača udarec«

Alpos je zdaj tudi uradno v postopku prisilne poravnave. 
Terjatve upnikov v višini 55 % bodo poplačane v 13 letih. 
Ljubomirju Osovnikarju sta se pri vodenju podjetja pridružili 
novi članici uprave Damjana Kozlevčar in Gabriela Čevnik. 
Ne gre pa brez pretresov. Nove delnice Alposa je namreč 
prevzel nekdanji predsednik nadzornega sveta Vladimir 
Šprah, ki ima zdaj kar 42 % vseh glasovalnih pravic, prek 

solastništva podjetja Forplan pa še dodatnih 8 %!

Celjsko okrožno sodišče je 1. junija 
vendarle sprejeto sklep o potrditvi 
prisilne poravnave v AJposu. Približno 
105 upnikov je skupno prijavilo za 
203,4 milijona evrov terjatev, prisilni 
upravitelj Andrej Marinc pa jih je 
priznal v višini 151,3 milijona evrov. 
Prisilna poravnava je bila sicer uve
dena že avgusta lani, zanjo pa je na 
koncu glasovalo 28 upnikov, katerih 
delež terjatev je skoraj 70-odstoten.

Če je bila potrditev prisilne porav
nave pričakovana, pa je sredi junqa 
sledilo novo presenečenje. Na sceno 
je ponovno stopil Vladimir Šprah, 
nekdanji predsednik Alposovega nad
zornega sveta in eden izmed ključnih 
ljudi v zgodbi nejasnih lastništev 
šentjurske družbe. Šprah je prek Lju
bljanske borze sporočil, da je prevzel 
nove delnice Alposa. Pred spremem
bo je imel 30.575 delnic oziroma do
brih 21 % glasovalnih pravic, zdaj jih 
ima 60.755 oziroma 42 % vseh glaso
valnih pravic. Ljubljanski poslovnež je 
torej »čez noč« za polovico povečal 
svoje deleže in vpliv v Alposu, poleg 
tega ima prek solastništva v družbi 
Forplan še 11.780 Alposovih del
nic, kar predstavlja dodatnih 8,129 
odstotka glasovalnih pravic. Kako je 
to mogoče?

Liechtensteinski krog sklenjen?
Predsednik uprave Alposa Ljubo 

Osovnikar je za Slovensko tiskovno 
agencijo pojasnil, da je v bistvu Šprah 
nekdanji delničar Alposa, ki pa še 
uradno ni razlaščen, saj prisilna po
ravnava v Alposu še ni pravnomočna. 
Stari delničarji zato še niso izbrisani iz 
delniške knjige. Očitno pa ima Vladi
mir Šprah v prisilni poravnavi svoje 
načrte, spomnimo, da je v začetku leta 
že sodeloval v podobni »igri«. Takrat 
se je 21-odstotna lastnica Alposa, 
liechtensteinska družba z neznano 
lastniško strukturo Benkol Establish- 
ment, odpovedala lastništvu dobrih 
21 % delnic (te so nekaj dni kasneje 
razlastili). No, novi lastnik teh delnic 
je takrat postal nihče drug kot Vladi
mir Šprah! In seveda ni potreben dok

torat iz logike in ugotoviti, da je Šprah 
zdaj svoj delež (dobrih 21 % delnic) in 
vpliv v Alposu povečal ravno na račun 
opisanih manevrov izpred mesecev. 
Liechtensteinski kapital se je torej 
prek Vladimirja Špraha zdaj ponovno 
vrnil v Alpos!

Mediji so sicer že pred časom pisali, 
da za »poštnimi nabiralniki« v Liech
tensteinu stojijo posamezniki iz nek
danjega vodstva Alposa (6 so kaj 
takšnega odtočno zanikali), zadnji 
manever pa bi lahko ponovno okrepil 
domneve. Zanimivo bi Mo izvedeti 
tudi za lastniško strukturo drugega, 
zdaj že nekdanjega liechtenstein
skega lastnika Alpe-Adria Privatbank. 
Logično in prav bi Mo, da v postopku 
prisilne poravnave ti podatki postane
jo javno znani.

Morda bo o tem kaj več pripravljen 
spregovoriti tudi Ljubomir Osovnikar. 
Z novim prvim možem Alposa se že 
nekaj mesecev za intervju dogov
arjamo tudi pri Šentjurskih novicah, 
vendar zaenkrat neuspešno. Tokrat 
so nas v njegovem tajništvu odpravili 
z odgovorom, da predsednik uprave 
»žal še ne more podati določnejših 
odgovorov v zvezi s prisilno poravna
vo, saj ta še ne bo potrjena do prvot
no predvidenega datuma, ker imajo 
posamezni upniki določene zadržke, 
ki jih želijo razčistiti z insolventnim 
dolžnikom. Zaradi tega vas vljudno 
prosimo, da predviden intervju še 
odložite do pravnomočnosti prisilne 
poravnave.*

Čakamo torej na pravnomočnost 
prisilne poravnave, ki jo zagotovo 
nestrpno pričakujejo tudi zaposleni, 
katerim družba z zamudo plačuje so
cialne prispevke.

Dodajmo še to, da je nadzorni svet 
Alpos imenoval tudi preostala dva 
člana uprave. Osovnikarju bosta 
pri reševanju šentjurske družbe po
magali dve menedžerki. Damjana 
Kozlevčar bo pristojna za finančno 
področje (prej je bila v vodstvu Alpos 
Alu) in Gabriela Čevnik, ki bo pristo
jna za področje komerciale.

L.H.
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Zupan Občine Šentjur mag. Marko 
Diaci je 9. junija slavnostno podpisal 
pogodbi z direktorjem podjetja CM 
Celje, d. d., Marjanom Vengustom 
in izvajalcem nadzora - direktorjem 
podjetja GINS, d. o. o., Matjažem 
Mernikom. Gre za dva večja projek
ta, za ureditev odseka lokalne ceste 
Žamerk-Loka pri Žusmu, in komu
nalnega opremljanja industrijske 
cone Šentjur - jug 2. V sklopu prvega 
bo urejenega 965 metrov cestišča s 
sanacijo štirih plazov. Vrednost te in
vesticije je ocenjena na 282.717 €. 
Sredstva bodo v celoti zagotovljena 
iz proračuna. Vrednost drugega pro
jekta - komunalnega opremljanja 
industrijske cone pa je 1.456.244 €. 
Od tega je 848.725 € občina prido
bila iz sredstev Evropskega sklada

za regionalni razvoj, ostala sredstva 
pa bodo zagotovljena iz proračuna. 
Tako bo CMC opremil 6,5 hektarjev 
gradbenih zemljišč na levem bregu 
Voglajne, izvedeni pa bodo tudi 
protipoplavni ukrepi. V sklopu tega 
projekta bo zgrajena tudi cesta v 
skupni dolžini 1.200 metrov vključno 
s pločnikom. Nova industrijska cona 
bo opremljena s fekalno in meteorno 
kanalizacijo, vodovodnim omrežjem, 
javno razsvetljavo ter kabelsko 
kanalizacijo za elektroenergetsko in 
telekomunikacijsko omrežje.

Namen omenjene investicije je 
zagotovitev ugodnih pogojev za po
tencialne investitorje in posledično 
odpiranje novih delovnih mest v 
Šentjurju.

jg

asfalta tudi uradno
Drugo junijsko nedeljo so se na ceste Drobinsko-Javorje-Turno. Po 

Slivniškem tudi formalno veselili približno 25 tisočakov so prispevali 
nove cestne pridobitve, saj so odpri občina, krajevna skupnost in krajani, 
1.152 m lani rekonstruirane lokalne ki so vložili tudi lastno delo.

Gradnja vrtca in nove 
uprave se je pričela

Nekaj tednov po podpisu pogodbe 
za dograditev hruševskega vrtca so 
ob gradbišču izpeljali še slavnost 
ob polaganju temeljnega kamna. 
Župan Marko Diaci je ob največji 
investiciji v predšolsko vzgojo v zad
njih desetletjih dejal, da so trenutni 
standardi na tem področju nekoliko 
previsoki. Ob tem je treba dodati, da 
Slovenija na tem področju v Evropi 
prednjači.
Župan v nagovoru ni nameraval po
navljati vseh podrobnosti, vendar 
so mu v roke potisnili svitek in tako

njegov nastop dvakratno podaljšali. 
Tako smo poleg celotnega pregle
da 1,8 mio EUR vredne investicije
slišali, da bodo:... v temelje, poleg
temeljne listine, vgrajene denarne 
enote, ki so trenutno v obtoku v Re
publiki Sloveniji..."
Po končani investiciji bo na voljo 
dodatnih 116 mest, hkrati pa se bo 
na to lokacijo preselila uprava, kar 
bo dodatno sprostilo prostor v eno
tah Center in Pešnica. Večjo stisko s 
prostori imajo trenutno tudi v Draml
jah.

OSAMOSVOJITVENE
DILEME

piše: Franc Kovač

O zaslugah 20 J 
let kasneje

Čeprav je po bitki lahko biti general, tako pravi
jo, dve desetletji po brez dvoma za Slovence 
najpomembnejšem zgodovinskem dogodku, nas
tanku lastne države, je očitno še vedno sporno, kdo 
so najbolj zaslužni za ta dosežek. No, vsaj delamo se 
tako, kot da ne bi vedeli. Moja dokončna vrednost
na lestvica je Demos, Pučnik, Janša, Bavčar ... ne 
nazadnje tudi Kučan (če pustim ob strani žrtve in ve
liko enotnost slovenskega naroda). Osamosvojitveni 
politični projekt Demosa brez oklevanja postavljam v 
ospredje, šele za njim pridejo na vrsto »štabni« izva
jalci in njihovi podrejeni, tudi operativni policisti in pri
padniki TO. Toda danes se zdi, da je vse obrnjeno na 
glavo. Res je sicer, da so bili slednji tisti, ki so šli, ali 
naj bi šli, z golo roko po kostanj v ogenj, so prvi nosili 
glavo v torbi, kot se reče v prispodobi, toda dejstvo je, 
da so to opravljali tako rekoč po službeni dolžnosti. 
Če bi ravnali drugače, kot so, bi bili izdajalci, kvizlingi. 
Če bi zmagala JLA, bi bili verjetno zaščiteni kot vojni 
ujetniki, ki so jih hudobno zavedli Janša in njegovi, 
medtem ko bi Pučnik, Janša in drugi, zlasti mnogi de
mosovci, končali v dolgoletnih zaporih ali celo pred 
eksekucijskim strelskim vodom. Slovenska osamos
vojitvena vojna se je res končala srečno, tako rekoč 
operetno, je pa nesporno šlo krvavo zares.

Zakaj ob 20. obletnici pogrevam to več ali manj zna
no zgodbo? Zato, ker opažam, da se hote ali nehote 
izrinja vloga Demosa iz zgodovine. Naša veteranska 
združenja vestno skrbijo, da se natančno ve, kako 
se je skrivalo orožje, kdo in kdaj ga je kam nesel, bil 
deset dni na položaju s puško v roki itd., te dogodke 
postavlja na pediestal herojstva, pa čeprav so bili kriti 
s strani oblasti. Da ne bo pomote, Demosove oblasti. 
Žal je Demos prehitro preminil, da bi poskrbel za svojo 
zgodovino, slovensko državo so si prilastili mnogi, ki 
so v kritičnem času s figo v žepu stali ob strani, bodisi 
ker niso bili pripravljeni tvegati, »jesti trave«, bodisi so 
v paniki celo že pripravljali dobrodošlico JLA.

Enako ali še bolj dosledno izginja Demos v poza
bo tudi na šentjurski ravni. S to razliko, da so bili na 
naši lokalni sceni ves čas na oblasti ljudje, ki jih je 
»naplavil« Demos, ki pa niso ničesar naredili zanj. 
Kdo danes še ve za šentjurske Demosove prvoborce 
Franca Zabukoška, Simona Zdolška, Ivana Pevca ali 
Franca Kovača? Ob desetletnici osamosvojitve si je 
takratni župan Malovrh celo dovolil javno lažno dis- 
kreditacijo Demosa z očitkom, da je njegov šentjurski 
poslanec (takrat še delegat) v republiški skupščini, 
glasoval proti osamosvojitvi Slovenije. Kako značilno, 
tudi šentjurska prireditev ob 20-letnici Demosa je šla 
mimo brez enega samega domačega demosovca na 
odru ...

Morda zveni abotno, ko poskušam izsiliti določeno 
pozornost, da ne rečem zaslugo, toda nekako je 
potrebno ustaviti poplavo kvazi zgodovinske filozofije 
»majskega hroščevstva«. Sicer bo res kmalu obvel
jala ena sama zgodovinska resnica, da so slovensko 
državo vzpostavili partija in partizani ali pa v njihovem 
imenu vsaj razni školjči in Šetinci oziroma na lokalni 
ravni erjavci, artnaki, koržeti ...

Ali je ob tem sploh še čudno, da se je naša družbena 
skupnost znašla v tako kočljivem vrednostnem raz
sulu?

6



Šentjurske novice, 22. junij 2011

Volitve v šentjurskem odboru LDS

Jožef Artnak ostaja predsednik
V petek, 10. junija, so v lokalnem odboru Liberalne demokracije Slovenije (LDS) izvedli redni volilni 
zbor članov in članic. V Ipavčevi sobi Gostišča Bohorč je dvajseterica članov LDS izvolila novo 
vodstvo. Kot povabljenca sta se zbora udeležila novi podpredsednik LDS Borut Cink in Zdenko 

Podlesnik, vodja pokrajinskega odbora LDS za spodnjo Štajersko.

omkP—
Delovni predsednik Mirko Pajek in stari - novi predsednik 
00 LDS Šentjur Jožef Artnak
Delovno predsedstvo je vodil Mirko Pajek, ki je tudi predsednik 

Nadzornega odbora Občine Šentjur. Liberalci so najprej sogla
sno potrdili spremembe pravil, s katerimi so v ožji odbor poleg 
izvoljenih članov in občinskih svetnikov dodali še ostale člane po 
nnkcijah v nadzornem odboru občine, občinskih odborov in ko- 

J^isij ter članice in člane krajevnih skupnosti in mestnega sveta.
rav tako v območni odbor sodita predsednika Mlade liberalne 

demokracije Šentjur in Sivih panterjev - seniorske organizaci
je stranke. Dosedanji predsednik Jožef Artnak je izčrpno podal 
svoje poročilo za prejšnji mandat. Poudaril je prizadevanja za 
šentjursko navezovalno cesto, projekt, primerljiv samo s projek
tom trase Južne železnice leta 1846. Izpostavil je tudi pomemb
nost sodelovanja stranke pri občinskih odločitvah in s tem prispe
vanja k višjemu standardu vseh občanov. Zanimiv in pomemben 
del občnega zbora LDS so bile volitve. Na kandidatni listi so 
se pojavila tako stara kot nova imena. Po zbranih vseh glasovih

ostaja predsednik Jožef Artnak. Dolgoletnega sekretarja Jureta 
Godlerja zamenjuje mlajši Peter Jevšinek s Ponikve. Odbor se
daj po sprejetih pravilih šteje 18 članov. Vsi člani novega odbora 
so bili izvoljeni soglasno. Po končanem uradnem delu so se člani 
in simpatizerji podali na pohod na Rifnik, katerega zgodovino jim 
je natančno opisal Edvard Peperko. Nazaj grede so si ogledali 
še Muzej Južne železnice Šentjur, ki postaja pravi biser mesta in 
občine. Vodenje po muzeju jim je omogočil Mihael Bučar, ki bo v 
kratkem prejel visoko priznanje za svoje zasluge tudi od predse
dnika države.

jg

Planinska hypovca v 
ozadju Vegradovih poslov?

V petkovi izdaji Dnevnika smo lahko prebrali, da vse več indicev 
kaže na to, da za panamskim off-shore podjetjem Enjuan Man
agement Corp., ki mu je Vegrad leta 2007 nakazal 22 milijonov 
evrov, stojijo nekdanji vodilni v skupini Hypo Alpe Adria Bank 
Slovenija. Med njimi naj bi bila tudi nekdanji predsednik uprave 
banke Božidar Špan in njegov naslednik Anton Romih.

Kamnoseštvo Stonex 
kupilo Potezin Mineral

Šentjursko podjetje Stonex, ki je v lasti Marjana Urleba, je od 
družbe Poteza Naložbe, ki je v stečaju kupilo 92,8-odstotni 
delež delniške družbe Mineral s sedežem v Podpeči pri Ljubljani.
V letu 2010 je imel Stonex 1.003.372 EUR prihodkov, čisti po
slovni izid obračunskega obdobja pa je znašal 52.453 EUR. Pod
jetje je zaposlovalo 12 zaposlencev, skupni kapital pa je znašal 
1.361.390 EUR. Na drugi strani je imel lani Mineral 4.599.962 
EUR prihodkov, podjetje z 78 zaposlenih pa je pridelalo 25.431 
EUR dobička. Stonex tako prevzel nekajkrat večjega tekmeca, 
tako po premoženju kot prihodkih. br

OBČINA ŠENTJUR

vVNX

Vabimo vas na

ODPRTJE ZUNANJEGA IGRIŠČA PRI OSNOVNI ŠOLI PLANINA PRI SEVNICI,

ki bo

v sredo, 22. junija, ob 16. uri na Planini pri Sevnici

slovestnosti bo prisostvovala ga. Alenka Kovšča, državna sekretarka na 
Ministrstvu za šolstvo in šport.

Program bodo pripravili učenci OŠ Planina pri Sevnici.

Prijazno vabljeni,

mag. Marko Diaci, 
župan Občine Šentjur

SAMOSTOJNOSTI 
KI PUBLIKA SLOVENIJA

Ob tej priložnosti bo ob Igrišču slovesno zasajena lipa. 
v spomin na 20. obletnico samostojnosti Republike Slovenije.
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Po superreferendumski nedelji

Šentjur (spet) 
najbolj proti

Tudi volivke in volivci v občinah Šentjur in Dobje so odločno 
zavrnili vse tri z referendumom predlagane zakone. Kot je 
že kar običaj, je šentjurski volilni okraj ponovno izstopal: 
v celjski volilni enoti smo najbolj nasprotovali vsem trem 
referendumskim vprašanjem, tudi v državnem merilu smo 
med 10 najbolj gorečimi nasprotniki sprememb. Se bo 

referendumska manija nadaljevala?
V šentjurskem volilnem okraju so 

na superreferendumsko nedeljo 
vsi trije predlagani zakoni zanes
ljivo padli. Proti zvišanju pokojninske 
dobe se je tako opredelilo kar 81,73 
% šentjurskih volivk in volivcev, kar 
je četrti »najboljši« rezultat nas
protnikov pokojninske reforme v 
državi. Zvišanju pokojninske dobe 
so se bolj odločno uprli samo še v 
Novem mestu in v obeh ptujskih vo
lilnih okrajih.

Prav tako prepričljivo je padel re
ferendum o delu na črno. Tudi na 
Šentjurskem bomo lahko brez skrbi 
še naprej pomagali sosedom, prav 
tako pa bo lahko še naprej cvetelo 
mnogo bolj očitno delo na črno. Za 
novo zakonodajo je bilo v občinah 
Šentjur in Dobje 1.225 volivk in vo
livcev (17,69 %), proti zakonu pa je 
glasovalo 82,31 % občanov.

Pa še arhivi. Tukaj smo bili še na
jmanj »zagreti«. Tesno zaprta vrata 
arhivov bi odprlo dobre tri četrtine 
Šentjurčank in Šentjurčanov, za 
omejitve v dostopanju arhivskim 
gradivom pa je glasovalo 23,03 % 
volivcev.

Udeležba na superreferendum
ski nedelji je bila zelo solidna. V 
Šentjurju je na volišča prišlo 41,10 % 
volilnih upravičencev, kar je za slab 
odstotek več od tokratnega sloven
skega povprečja. To je nedvomno 
pohvalno, saj je v našem volilnem 
okraju volilna udeležba skorajda 
vedno podpovprečna. Še to: pri gla-

Rezultati superreferendumske 
nedelje v volilnem okraju Šentjur

Zakon o pokojninskem in invalid
skem zavarovanju 
ZA: 18,27% (1.267 glasov)
PROTI: 81,73 % (5.669 glasov) 
Zakon o preprečevanju dela na črno 
ZA: 17,69% (1.225 glasov)
PROTI: 82,31 % (5.698 glasov)
Zakon o arhivih
ZA: 23,03% (1.585 glasov)
PROTI: 76,79 % (5.298 glasov)

sovanju se je »zmotilo« dobrega pol 
% šentjurskih volivcev, izjema je re
ferendum o arhivih, kjer se ni »zna
lo« izreči 73 volivcev, kar pomeni 
1,05 % neveljavnih glasov.

Od referendumov do 
(predčasnih) volitev

Referendumskim rezultatom ob 
tako odločnem nasprotovanju pred
laganim zakonom in vladi ni pravza
prav kaj dodati. Nekateri ciniki 
pravijo, da bi v trenutnem političnem 
vzdušju padel celo referendum o 
višjih plačah, če bi ga predlagala Pa
horjeva vlada ...

Referendumske manije pa očitno 
še ne bo konec, saj nasprotniki 
pred dnevi sprejetega družinskega 
zakonika že napovedujejo vložitev 
referendumske pobude, čeprav la
hko postopek še prepreči ustavno 
sodišče. Odločanje o človekovih 
pravicah istospolno usmerjenih 
sodržavljanov zagotovo ne sodi 
na referendum, ampak v podalpski 
populistični demokraciji se nam la
hko pripeti tudi kaj takšnega. Si upa 
kdo staviti, kako bo o pravicah isto
spolnih usmerjenih soobčanov gla
sovalo šentjursko volilno telo?

Sicer še vedno ostaja aktualno 
vprašanje predčasnih volitev. Kot 
so v prejšnji številki ŠN povedali 
predsedniki šentjurskih strank, na 
takšen razplet vladne krize realno ne 
računajo. Če pa jih morda vendarle 
preseneti, bodo zagotovo v prednos
ti tisti lokalni odbori, ki že imajo evi
dentirane prepoznavne kandidate. 
Pri tem je potrebno upoštevati tudi 
dejstvo, da bodo ob prihajajočih par
lamentarnih volitvah (predčasnih ali 
rednih predvidoma jeseni 2012) že 
veljale 35-odstotne »ženske kvote«. 
To pomeni, da bodo pri izbiri kan
didatov (kandidatk) imele še večjo 
vlogo strankarske centrale, ki bodo 
morda v Šentjur »nastavile« katere
ga izmed svojih prepoznanih stran
karskih obrazov lepšega spola.

L. H.

O referendumskem 
bankrotu slovenske 

politike
Mislim, da je beseda bankrot celo preblaga. To, kar 
se nam je zgodilo na zadnjih petih referendumih, ko 
smo kot zadnjega črva dobesedno pohodili vsaj štiri 
razmeroma smiselne zakone in z njimi seveda tudi 
svojo aktualno oblast, je veliko več kot fiasko vladajoče 
politike. Kaže na totalno družbeno dezintegracijo. Ko 
skoraj 70 odstotkov volilnih upravičencev na volišča 
sploh ne pride, preko 80 odstotkov tistih, ki so sploh 
glasovali, kot se je zgodilo v šentjurskem primeru, pa 
gladko zavrne poskuse svoje legalne oblasti, da ne
kaj naredi za zajezitev mafijaške sive ekonomije ali 
reševanje več kot očitne pokojninske stiske, je vseka
kor čas za paniko. Ali smo sploh še organizirana 
družba? Če si ob teh katastrofalnih številkah opozicija 
slučajno zadovoljno mane roke, se seveda hudo sle
pi, kajti referendumski izidi so brez dvoma zaušnica 
oblasti kot celoti, pozicijski in opozicijski. Tudi če bi bil 
pod te ali podobne zakone podpisan Janša, bi bili izidi 
več ali manj enaki. Nesporno je, da imamo slovenski 
državljani poln kufer svojih voditeljev. Zdi se, da smo 
po 20 letih razmeroma bleščeče zgodbe samostojne 
države pristali tam nekje, kjer smo bili leta 1989, to je 
pred prevratom. Potrebujemo le še primeren integra- 
tivni mobilizacijski povod, pa bi počilo. Pravzaprav je 
kar tragično, da se je ta debakl zgodil Pahorju, ki je v 
bistvu tip spodobnega politika, odprtega, zagnanega 
in poštenega. Celo idealizma mu ne manjka. Ima ve
liko potrebnih atributov, ki pa žal očitno niso pravi za 
našo stvarnost.
Zakaj se nam je naša oblast dobesedno zagnusila, je 
težko objektivno ocenjevati. Enostavno ni več »naša« 
in to je dovolj. Jasno, treba jo je zamenjati. Toda s 
kom, ko pa se je naše nezaupanje razlezlo v vse 
življenjske pore in vse politike. Za nas so vsi lopovi. 
Da bo nesreča še večja, so tako rekoč zaščiteni lopo
vi, ki se zaradi proporcionalnega volilnega sistema 
lahko v nedogled reproducirajo v svojih strankarskih 
sferah. Praktično so nezamenljivi, kar jih dela še do
datno nesprejemljive. Predčasne volitve, tehnična 
vlada, rekonstrukcija vlade, zamenjava premiera ... 
vse to je en isti šmoren. Gospodje oblastniki bi le malo 
zamenjali sedeže. Možno izhodišče za začetek spre
memb je tako samo eno - menjava volilnega sistema. 
Noben volilni sistem ni absolutno zveličaven, toda zdi 
se, da večinsko načelo vendarle daje v roke volivcem 
močnejša in veliko bolj neposredna orodja za nadzor 
družbenih elit. Četudi morda ne zagotavlja izvolitve 
objektivno uspešnejših oblastnikov, v kar osebno ne 
verjamem, je njegova prednost pred proporcionalnim 
sistemom vsaj to, da državljanom daje občutek, da 
lahko neposredno po meri svojih vrednot volimo svoje 
voditelje. Ali ni to več kot veliko za ta trenutek, ko se 
zdi, da smo nerešljivo ujeti v začaran krog sporne 
oblastne samozadostnosti? Je, toda težava je, da se 
večinskega volilnega sistema kot hudič križa izogiba
ta tako Pahor kot Janša, da o kroničnih prisklednikih 
Golobiču, Kresalovi in drugih niti ne govorim. Do nje
ga lahko po mirni poti pridemo - kako paradoksalno 
- le z že osovraženim referendumom.
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Minister na Planini

Certifikati za
Konec prejšnjega meseca je Plani
no oz. podjetje Montpreis obiskal 
minister za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano mag. Dejan Židan, ki 
je desetim lesnim žagarskim pod
jetjem - obratom, lesnim trgovcem 
°z- predelovalcem lesa - podelil 
certifikate FSC.
Ti certifikati pripomorejo zlasti pri 
poslovanju s tujino, kar so poudar
jali vsi prisotni. S tem dohitevamo 
npr. sosede Hrvate, Avstrijci pa se 
na drugi strani s tem sploh ne ob
remenjujejo. Vso stvar je organiziral 
Sklad kmetijskih zemljišč in goz
dov Republike Slovenije (SKZG), 
ki s tem vzpostavlja gozdno-lesno 
verigo, med drugim pa naj bi s tem 
zmanjšali izvoz neobdelane hlo
dovine v tujino.
Planinski organizatorji so se poka
zali kot pravi gostitelji, manj srečno 
roko pa je imel SKZG s povezovalko, 
saj je bil humor Vide Petrovčič 
primeren za kakšno drugo okolje.

lesna podjetja
Tako na koncu ob skupnem slikanju 
ni prišla do izraza njena domislica, 
naj vsi rečejo leeees ali pa Seeevni- 
ca, ker znani televizijski protokol ni 
povedal niti, v kateri občini se na
haja, šentjurskega župana pa je 
postfestum uspela pozdraviti mična 
predstavnica domačega podjetja, ki 
je z dejavnostjo pričelo pred 20 leti, 
Saška Romih. Na prireditvi ni bilo 
opaziti nikogar iz gozdarske zased
be, ki se je nekaj dni prej zbrala ob 
Mrazovem skoršu v Loki pri Žusmu. 
Zadnji junijski dan bo SKZG prvič 
doslej občinam izplačal del konc
esijske dajatve, ki jo vplačujejo goz
darska podjetja, ki imajo koncesijo 
za izkoriščanje državnih gozdov. 
Gre za 7 % od letne realizacije za 
posekan in prodan les po tržni vred
nosti. Skupno bodo razdelili skoraj 
tri milijone EUR, šentjurska občina 
pa bo deležna enega odstotka te 
vsote.

br

Za šentjurske dimnike 
tudi uradno skrbijo Celjani
Po letih, ko je bila šentjurska občina brez uradnega 
koncesionarja za izvajanje javne gospodarske službe 
dimnikarstva, je okoljsko ministrstvo sredi aprila skleni
lo pogodbo z Dimnikarstvom d.o.o. iz Celja. Slednje je 
v zadnjih letih to izvajalo kot nekakšen vršilec dolžnosti, 
saj so se razna podjetja z različnimi pravnimi prijemi 
potegovala za to dejavnost. Na drugi strani je s terena 
slišati, da ponekod dimnikarjev ni bilo na spregled že 
leta, ali pa jim zapirajo vrata, saj se mnogim zdijo cene 
storitev, ki so bile nazadnje oblikovane lanskega julija, 
previsoke.

Množično odpiranje vrat
V tem mesecu so imeli občani obiskati kar nekaj do
godkov tipa dan odprtih vrat. Najdaljšo tradicijo imajo 
šentjurski okrasni vrtovi (vrt Rifnik pri Mauerjevih, 
vrt H ruševec Jožeta Zupanca in vrt v strmini pri Jožefu 
Francu v Slivnici), ki so s to prakso pričeli leta 1999.
V četrtek so vrata prvič odprli šentjurski Občinarji, obisk 
pa so rešili učenci osnovnih šol, ki so se dopoldan v sejni 
dvorani pomerili v kvizu o poznavanju šentjurske občine, 
kjer je največ točk zbrala ekipa OŠ Franja Malgaja.
V soboto so ob 20-letnici vrata odprli še pri Zonzaniju 
v Jarmovcu, kjer so pripravili bogat spremljevalni pro
gram, a je bila udeležba obiskovalcev nekoliko pod 
pričakovanji.

MLD o vladnih reformah

Predlagane 
reforme so dobre
Mlada liberalna demokraci

ja Šentjurje prvega junijske
ga dne v sejni sobi Občine 
Šentjur organizirala okroglo 
ciizo na temo pokojninska

miza je bila zaradi odpovedi 
kar treh prej potrjenih gos
tov tik pred zdajci skoraj 
odpovedana, a je organiza
tor, predsednik MLD Šentjur

Pogovor o reformah je vodila Katja Andrinek (skrajno levo)
okrogla miza ni doživela 
večjega navala obiskoval
cev, saj jih ni bilo več kot 
nekaj deset. V diskusiji ZA 
ali PROTI reformi so sode
lovali iz Zveze društev upo
kojencev Anton Donko, 
strokovni sodelavec poslan
ske skupine LDS Boštjan 
Ploštajner, Mojca Stropnik 
iz Zveze svobodnih sindika
tov Slovenije in Mitja Žiher iz 
Ministrstva za delo, družino 
in socialne zadeve. Okrogla

hitro povabiti nove kompe
tentne sogovorce. Tako so 
neposrečeno kar trije gostje 
podpirali pokojninsko re
formo, odločno proti je bila 
le predstavnica sindikatov 
Stropnikova. Konstruktivna 
debata žal ni pustila večjega 
vpliva na rezultat referen
duma, saj so ga Šentjurčani 
štiri dni kasneje zavrnili z 82 
%.

J9

Obnovljivi viri ener

Štrom za mirno 
penzijo

Konec prejšnjega meseca so pri zadnji hiši pred 
občinsko mejo s Podčetrtkom proti Virštanju pripravili 
slavje ob odprtju sončne elektrarne z močjo 536 kW.

Gre za doslej največji tovrsten 
objekt v šentjurski občini, ki naj 
bi zadostoval za potrebe okoli 
250 gospodinjstev. S pomočjo 
kredita v višini poldrugega mili
jona evrov oz. 3.000 EUR na 
kilovat inštalirane moči ga je 
izpeljal Mihael Bah, ki se je za 
projekt odločil zaradi skrbi za 
prihodke na stara leta in se tako 
iz kmeta »prekvalificiral« v sa
mostojnega podjetnika. Pred leti 
je v časopisu zasledil prispevek, 
da je možno na ta način priti do 
»sončne pokojnine«, kar sedaj 
uresničuje.

Pri investiciji ni zaprosil za 
nepovratna sredstva, saj potem 
ne bi mogel računati na subven
cijo pri prodajni ceni električne

energije. Za lastne potrebe bodo 
Bahovi še naprej standardni 
odjemalci, saj bodo pridoblje
no energijo v celoti plasirali v 
omrežje.

V bližini naj bi v prihodnje 
drug investitor zgradil dvakrat 
večjo fotovoltaično elektrarno, 
v začetku leta pa je v bližini 
glavnega križišča na Planini 
pričela delovati še elektrarna 
Petra Šanteja z močjo 340 kW. 
Slednji je za razliko z Bahom 
bojeval vojno s papirji. Zanimivo 
razmišljanje je pred časom o 
problematiki sončnih elektrarn 
na kmetijskih zemljiščih v okviru 
spletne storitve Občine Šentjur 
»Iz vaših ust...« z misije na Ko
sovu pisal Martin Senica. br
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50 let Ljudske univerze Šentjur

Skromno praznovanje, 
toda z Alenko Godec

Zadnji dan meseca maja je svoj 50. rojstni dan praznovala Ljudska univerza Šentjur (LUŠ). 
Praznovanje okrogle obletnice so si organizatorji zamislili kar na letnem prizorišču ob Ipavčevi hiši.

Nekaj čez deset visokih gostov LUŠ je sedelo v prvih vrstah. 
Po kar nekaj VIR sedežev brez lastnika je mogoče sklepati, da je 
marsikateri od povabljenih manjkal. Najpomembnejši so vendarle 
prišli: župana občin Šentjur in Dobje mag. Marko Diaci in Franc 
Leskovšek, poslanec DZ mag. Štefan Tisel, mag. Gordana 
Možina Florjane iz Ministrstva za delo, družino in socialne za
deve, mag. Zvonka Pangerc Pahernik iz Andragoškega centra 
Slovenije, bivša direktorja LUŠ Ludvik Mastnak in Ivan Jager

Med povabljeni je bilo nekaj uglednih gostov

ter nenazadnje gostiteljica večera oziroma direktorica LUŠ Jelka 
Godec.

Prireditev - kot pouk zamišljeno proslavo - je vodila stroga 
učiteljica/voditeljica Polonca Jazbinšek. S hudomušnim tek
stom, ki ga je pripravil sodelavec LUŠ Primož Božnik, je pri
reditev, ki bi kaj lahko skrenila v dolgočasno branje govorov in 
hvaljenje uspehov LUŠ, postala za slabih stotero obiskovalcev 
sila zanimiva. Voditeljica je po vrsti spraševala slavnostne goste, 
ti pa so svoje govorne naloge, ki jih je od njih po šolsko zahtevala 
Jazbinškova, oziroma nagovore ob jubileju LUŠ prebirali na glas 
in nobeden ni skoparil s superlativi o javnem zavodu. Kot je v 
svoji govorni vaji povedala direktorica LUŠ Jelka Godec, je bila 
na začetku njenega prvega mandata poleg nje na LUŠ zaposle
na dolgoletna tajnica Darja Škorc. Danes zaposlujejo 5 ljudi, 
nekaj preko projektov in javnih del. Začetki takratne Delavske 
univerze Šentjur so bili pri Zinki, takratni gostilni pri železniški

Direktorji LUŠ od leve Ivan Jager, Jelka Godec in Ludvik 
Mastnak
postaji, kjer so imeli svoje prostore. Ustanovljena je bila z na
menom izobraževati delavce za končanje osnovne šole in prido
bitev poklica. To svojo primarno dejavnost ohranja še danes in

jo nadgrajuje z ogromno tečaji, od učenja tujih jezikov, do tečaja 
kaligrafije. Prav tako je uspešna tudi na razpisih, med njimi je 
izpostavila zadnjega - IPA, kjer sodeluje s petimi partnerji iz Slo
venije in Hrvaške. Tako so se na govornem podiju zvrstili vsi VIP 
gostje. Za popestritev je poskrbela gostja proslave, pevka Alenka 
Godec, ki se prav tako ni uspela povsem izogniti spraševanju 
učiteljice/voditeljice.

Po končani proslavi sta sledili še zakuska in Abrahamova torta, 
ki so jo družno razrezali in razdelili med goste. jg

Tekmovanje za čiste zobe

5. b iz Hruševca 
regijski zmagovalci

L _ .1'
Regijski zmagovalni razred v Ljubljani na zaključni prireditvi

V Šentjurju je 24. 5. v okviru vseslovenske akcije tekmovanj za 
čiste zobe pod okriljem ekipe FerDenta po dveh letih ponovno 
potekala zaključna prireditev, 28. po vrsti. Najboljšim razredom iz 
šentjurske in dobjanske občine so podelili nagrade in priznanja.
V akciji so sodelovali učenci od 2. do 5. razreda iz 11 osnovnih 
šol. Prehodni pokal je letos osvojil 5. b razred OŠ H ruševec 
Šentjur in tako postal tudi regijski zmagovalni razred. Ta zmaga 
jim je omogočila udeležbo na zaključni prireditvi regijskih zmago
valnih razredov celotne Slovenije, ki je bila v Ljubljani.

Akcijo sta vodili preventivna zobozdravstvena sestra 
Rosanda Klakočer in Aleksandra Ferlež dr. dent. med., 
spec. pedontolog (na sliki desno in levo). Na sliki tudi 
zobozdravstvena sestra Marija Martinčič.

A.F.
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Odličnjaki pri županu

Nadpovprečnost je pogoj za razvoj
Župan mag. Marko Diaci je 16. junija na vrtu Ipavčeve hiše gostil odličnjake šentjurskih osnovnih 

šol. Za svoj trud in dosežene uspehe je županove nagrade prejelo kar 36 učenk in učencev.

Kot je župan povedal v pozdravnem govoru, je nadpovprečnost 
Pogoj za razvoj. Svojo tezo je nadgradil z znanim citatom 
Prešernove pesmi O, Vrba: de b’ uka žeja me iz tvojga sveta
speljala ne bila, goljfiva kača!" S tem je župan skušal dopovedati 
mladim odličnjakom, da v kolikor bi avtor te pesmi ostal doma v 
Vrbi in se ne bi izobraževal, bi o njem ne vedeli ničesar in ne bi 
nikoli dosegel svoje slave.
V šolskem letu 2010/2011 je osnovne šole po občini obiskovalo 
1.605 učencev v 86 oddelkih. Najuspešnejše med devetošolci, 
bilo jih je kar 36, je za nagrade predlagal kolektiv ravnateljev, ki
Priznanja so prejeli
OŠ Blaža Kocena Ponikva: Matic Fuhrer, Rok Pirtovšek, 
Andrej Smole in Klara Šibal 
OŠ Dramlje: Metka Lavbič
OŠ Franja Malgaja: Rok Cvetko, Eva Esih, Patricija Jug, 
Karmen Majcen, Iza Oblak, Anže Oset, Barbara Piki, Ana 
Marija Pušnik, Nejc Šarlah, Klara Štor in Nejc Zalokar 
OŠ Hruševec Šentjur: Matevž Bezamovski, Špela Črešnar, 
Anja Gaber, Rok Gajšek, Renata Knez, Julija Pintar, Sara 
Sivka, Iza Šentjurc, Katarina Vodopivc, Monika Volarič in 
Tadej Zalar
OŠ Planina pri Sevnici: Matic Romih 
Oš Slivnica pri Celju: Žan Bobek, Patricija Frece, Leon 
Lipovšek, Kristjan Obrez, Monika Rožanc, Urban Šket, 
Patricija Šviga in Aljaž Vrbovšek

Vseh devetošolcev je bilo 170

mu predseduje ravnateljica OŠ Blaža Kocena Ponikva Andreja 
Ocvirk. Ravnatelji so pri izboru upoštevali visoke zaključene 
ocene predmetov, dosežene rezultate na nacionalnem prever
janju znanja ter srebrna ali zlata priznanja na državnih tekmovan
jih in preverjanjih. Za kulturno popestritev sprejema je poskrbela 
šentjurska dekliška rock skupina lllusion.

jg

Supermarket Jager Šentjur, Cesta Leona Dobrotniška 22, 
3230 Šentjur, tel.: 03/747-23-50

Pivo Zlatorog, pločevinka 
6 x 0,5 L

Sveže 
pečene 

žemljice 
dopeka 

55 g

Kombinirani 
hladilnik Ideal 
HC 235.F, 
skupna prostornina 
188 L, prostornina 
hladilnika 150 L, 
zamrzovalnika 38 
L, mere 140 x 54 x 
60 cm, energijski 
razred A, 3 police

Hišni sesalnik 
Gorenje 
VCK 1801 B, 
moč 1800 W, 
kapaciteta vrečke
3 L, univerzalna 
krtača,
4 stopnje filtracije, 
sesalna moč 350 W,

gorenjeDomači želodec 
v.p. 
1 kg

Mineralna voda 
gazirana

Pivo Pils 
Karpackie 
pločevinka 
4% alk.
0,5 L

teža 6,5 kg, nastavitev 
moči na ročaju, 
navijalec kabla.

www.trgovinejager.com

r 1AGER
TRGOVINE

HAOER

Jagros d.o.o., Laše 1b, 3241 Podplat. Ponudba velja do 25.06.2011 oz. do razprodaje akcijskih zalog. Za možne napake v tisku se opravičujemo!
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linija, je Kulturno društvo Big ban* 'entjur orgmižiraio 'svoj žd četrti
tradicionalni koncert. Več kot 350 obiskovalcev, ki so se zbrali na Mestnem trgu pred občinsko 
zgradbo, je lahko poslušalo vrhunski nastop šentjurskih glasbenikov, ki se po lestvici priljubljenosti 

domačih glasbenih zasedb hitro prebijajo proti vrhu, kamor tudi sodijo.

rt
I 1

1

Big band Šentjur sestavlja 17 mladih glasbenikov iz Šentjurja 
in okolice, njihov umetniški vodja pa je Boštjan Jager. Da bo 
letošnji koncert nekaj posebnega, smo lahko ugotovili s prihodom 
trobentača Urbana Kolarja ob prvih taktih melodije Ukradu sem 
bicikl. Do odra seje pripeljal kar z roza kolesom in zapel skladbo 
Letečih potepuhov ter tako na inovativen način začel koncert. Za

Urban Kolar »Jimmy« se je pripeljal kar s kolesom

povezovanje in za salve smeha med pavzami je poskrbel stand 
up komik Tin Vodopivec.

Bigbandovci so ob svojem nastopu uživali in občinstvu delili 
kopico pozitivne energije in to kljub utrujenosti, saj jih je večina

Zapel je tudi Matic Plemenitaš

pripravljala koncertno prizorišče že od zgodnjih jutranjih ur. 
Letošnji koncert je bil jazzovsko obarvan. Pevska gostja večera

je bila Sandra Feketija, pevka znanega slovenskega zbora Per- 
petuum Jazzile. Kot kaže, gre ta po solistični poti Nuše Drašček, 
ki se je prav tako kalila v z zgoraj omenjenem zboru. Poleg 
Feketije in Kolarja je zapel še Šentjurčan Matic Plemenitaš, ki 
ga je voditelj prekrstil v mladega Franka Sinatro. Poslušalcem 
so šentjurski glasbeniki pričarali čudovit večer, pri čemer jim je 
izdatno pomagalo lepo vreme. V primeru dežja bi se koncert selil 
v Telovadnico šentjurskih olimpijcev. Nastop Big banda Šentjur je 
zagotovo eden od presežkov poletnih prireditev, ki je kljub temu, 
da je bila na ta dan v Šentjurju birma in še nekaj vzporednih do
godkov, uspel privabiti množico poslušalcev. jg

Z enodnevne razstave Vesne Tanšek

©ffooga ©OBCmjsCsi 
w vrefrppn

V organizaciji Matt cafeja so 
si lahko mimoidoči v soboto 
ogledali drugo enodnevno raz
stavo doslej. Po Vilmi Mavrič 
Krisper je tokrat prvič sa
mostojno razstavljala Vesna 
Tanšek. Razstava 28-letnice 
iz Gorice pri Slivnici bi morala 
sprva biti v začetku meseca, 
vremenske neprilike pa so 
odprtje nekoliko raztegnile, 
saj morajo avtorji za raz
liko od galerijskih sten poleg 
moče računati tudi na sunke 
šentjurske sape.
Vesnina dela je predstavila Zlatka Šošterič, ki se je oprla na 
zapis slikarja Staneta Petroviča - Čonča, ki je zapisal: »... 
ekspresionistična ozadja in simbolizem ustvarjata dekoracijo 
sanjskega sveta mlade ustvarjalke, polne energije, idej in želje 
po novem, še nedorečenem in nedokončanem.«
Vesnin navdih so v stotih odstotkih čustva zgolj izjemno pozitiv
na ali negativna. Ustvarja hitro, saj njena dela vedno nastanejo 
še v istem dnevu. Je popolni samouk in do vabila na razstavo 
ni razmišljala o javni izpostavitvi. Njena dela, tudi triptihe, si 
zlahka predstavljamo v nekoliko bolj modernističnih okoljih. 
Dogodek je bil po vseh pravilih napovedan v občinskem kole
darju prireditev, vendar siceršnjih konzumentov tovrstnih do
godkov ni bilo na spregled. Prizorišče je zlasti zablestelo ob 
mraku, ko so ga razsvetljevale bakle, Sandro Stropnik pa je 
skrbel za potešitev želodcev. br
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Koncert učencev Glasbene šole skladateljev Ipavcev Šentjur

Mladi virtuozi so blesteli
Kislo vreme je konec prvega tedna v juniju zagodlo marsikateremu organizatorju kulturnih dogodkov v 
Šentjurju. Namesto, da bi se ti lahko posvečali še zadnjim pripravam, so po večini svoje oči obračali v 
nebo in upali, da bo vreme zdržalo. Četudi je tokrat prizaneslo z dežjem, se je koncert pihalnega orkestra 

in tria flavt selil v za vremenske vplive bolj prijazno dvorano Kulturnega doma Šentjur.

Organizatorji so pripravili dokaj netipičen zaključni koncert 
svojih učencev. Pihalni orkester je s pomočjo nekaterih bivših

učencev glasbene šole in nekaj malega profesorjev zvenel čisto 
spodobno in bi ga lahko brez pomisleka postavili ob bok sorodnim 
šentjurskim sestavom. Pod vodstvom dirigenta Boštjana Jagra 
|° zaigrali kar nekaj zahtevnih skladb. Koncert sta povezovala 
Zan Cesar in Neža Šporer. Kvaliteten presežek so pokazale fla
mske Katarina Arzenšek, Katarina Vodopivec in Monika Volarič, 
ki igrajo pod mentorstvom Diane Štih. Trio flavt kot tudi posa
mezne flavtistke dosegajo odmevne rezultate na mednarodnih 
'n državnih tekmovanjih. Gostje koncerta so bili pevke in pe
vec Vokalne skupine Glasbene šole z Damjano Rosenstein na 
čelu. Celoten koncert je bil daleč od tega, da bi zvenel šolsko. 
Vse zaigrano in zapeto je bilo na zelo visoki ravni. Skoraj pol

na dvorana poslušalcev je bila nad izvedenim zelo navdušena. 
Obiskovalcev ni motilo, da se je koncert namesto pod Ipavčevo 
lipo odvijal v hramu kulture. Med nastopajočimi učenci je bilo kar 
nekaj takšnih, ki bodo do konca junija zaključili izobraževanje na 
tej ustanovi, zato jim je ravnateljica Simona Zdolšek podelila 
simbolične nagrade. Tako so zahvale in priznanja dobili: flavtistke 
Sara Vehovar, Monika Volarič, Katarina Vodopivc, Kata
rina Arzenšek, Neža Šporer, Maruša Alegro, Ema Kačičnik, 
citrarki Tajda Krajnc in Zala Hrastnik, harmonikar Tomaž Tisel 
ter violončelistka Iza Oblak. Prav tako so priznanja prejeli tudi

trobentači Izak Užmah, Sven Senica, Žan Cesar in Rok Vrečko, 
tolkalistka Tjaša Pahole, violinistka Eva Vrečko in kitaristka
Patricija Turnšek.

______ jg
Uspešen šentjurski glasbenik

Zlato odličje za 
Andraža Freceta

V dnevih od 13. do 15. maja se je v Beltincih pri Murski So
boti odvijalo že 7. mednarodno tekmovanje harmonikarjev pod 
pokroviteljstvom tamkajšnje glasbene šole. Tekmovanja so se 
udeležili dijaki in študenti glasbe iz Slovenije, Italije, Nemčije, 
Hrvaške, Srbije, Bosne in Hercegovine, Ukrajine in Rusije. 
Tekmovalci so se morali predstaviti s približno 15-minutnim 
glasbenim programom skladb pomembnih evropskih skla
dateljev iz različnih časovnih obdobij. Tekmovali so v raznih 
glasbenih zvrsteh, in sicer: klasični, komorni, zabavni in Avse
nikovi glasbi. Glede na starostno omejitev nastopajočih je tek
movanje potekalo še v kategorijah: A, B, C, D in E. Tekmovanje 
je glede na posamezno vrsto glasbe spremljala in ocenjevala 
strokovna žirija, v kateri je izmenoma delovalo osem vrhun
skih virtuozov - profesorjev s področja igranja na harmonike iz 
petih evropskih držav. Šentjurčan Andraž Frece je bil kot dijak 
Glasbene gimnazije Celje pod mentorskim vodstvom svojega 
profesorja mag. Tomaža Marčiča edini tekmovalec iz te šole 
in celo iz regije. Tekmoval je iz smeri klasične glasbe, in sicer 
v kategoriji D. Dosegel je tolikšno število točk, da mu je stro
kovna žirija podelila laskavo odličje - diplomo za prvo mesto iz 
kategorije, v kateri je tekmoval.

Na dosedanjih tekmovanjih je Andraž kot harmonikar prejel 
že naslednja odličja: na državnem tekmovanju mladih talentov 
v Brežicah - srebrno odličje, na dveh mednarodnih tekmovan
jih Avsenikove glasbe v Begunjah tudi dva srebrna odličja, na 
mednarodnem tekmovanju v Moravcih iz smeri variete glasbe
- zlato odličje, vsem tem priznanjem pa je dodal še to zadnje
- zlato, osvojeno iz sveta klasične glasbe.

Razen Andraža in seveda njegovih domačih je bil tega uspeha 
vesel tudi njegov prvi in večletni učitelj harmonike iz šentjurske 
glasbene šole g. Rudi Sakelšek, ki je bil na Andraževo veliko 
veselje tudi med poslušalci tega zadnjega tekmovanja v Beltin
cih. KF
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Gasilska zveza Šentjur (GZ) je prvo soboto in nedeljo v mesecu juniju v Športnem parku v Šentjurju, 
organizirala tekmovanje in pokalno tekmovanje za pionirje, mladince in člane.

Pionirji

Pionirji in pionirke so se med seboj pomerili v treh disciplinah 
- v vaji z vedrovko, v štafeti na 400 metrov z ovirami in v vaji 
razvrščanja. Vsaka ekipa je štela devet tekmovalcev. Izmed os
mih prijavljenih ekip pionirjev je zmagala ekipa Dolge Gore, ki 
je osvojila 1.024,34 točke, pred drugo ekipo s Kalobja in tretjo 
iz Loke pri Žusmu. V konkurenci pionirk so se najbolje odrezale 
mlade gasilke iz Dobja s 1.035,82 točke pred gasilkami iz Dra
melj in Prevorja.

Mladinci
Mladinke in mladinci so se pomerili v vaji z ovirami ter podobno 

kot pionirji še v štafeti in vaji razvrščanja. Konkurenca med ga
silci mladinci je bila precejšnja, saj se je med seboj pomerilo kar 
11 ekip. Prestižno prvo mesto so osvojili mladinci iz Dramelj z

995,20 točke pred Ponikvo 2 in Lokarji 1. Gasilk mladink je, kot 
kaže, kar težko motivirati v teh letih, saj sta se med seboj pomerili 
le dve ekipi. Boljše so bile Slivničanke pred Dobjankami.
Člani
V nedeljo so se med seboj pomerile še člani in člance. Borba 

med lokalnimi gasilskimi ekipami je bila veliko bolj resna, saj 
je šlo tudi za prestiž, kdo je najboljši v občini, člani A ekip, ki 
jih je bilo kar 17 in v vsaki je bilo po devet tekmovalcev, so se

pomerili v vaji z motorno brizgalno, v štafeti na 400 metrov in vaji 
razvrščanja. Najuspešnejši so bili gasilci iz Loke pri Žusmu, ki so 
osvojili 387,37 točke, pred kolegi s Ponikve in Šentjurja 1. Prav 
tako so se člani pomerili še v B članski kategoriji, kjer so največ 
hitrosti in znanja prikazali gasilci iz Dramelj s 388,82 točke, pred 
Slivničani in Planinčani.

Ogorčen boj se je bil tudi med članicami. Med članicami A je 
izmed osmih ekip zmagala ekipa iz Loke pri Žusmu s 358,29 
točke pred Lokarji in Ponikvo. Med članicami B pa se je najbolje 
odrezala ponovno ekipa Loke pred Šentjurjem in Planino.
Starejši gasilci
Da zamika gašenje tudi gasilske veterane, so v moški ka

tegoriji dokazovali gasilci iz petih ekip. Najbolje so se odrezali 
gasilci iz Slivnice s 420,87 točke pred Planinčani in Šentjurčani. 
V ženski kategoriji starejših gasilk so zmagale Planinčanke pred 
Lokarčankami.

V članski kategoriji se je pomerilo med seboj kar 369 gasilk 
in gasilcev, kar je za Šentjur zelo lepa številka. Gasilcem se ni 
potrebno bati, da ne bi imeli podmladka, saj se je med seboj 
prvi dan pomerilo 243 mladih glasilk in gasilcev. Kot kaže, bo za 
tovrstno dejavnost vedno dovolj mladih, saj je pomagati drugim v 
nesreči častno dejanje, ki se ga dobro zavedajo.
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Koncert na Ipavčevem vrtu

Letni koncert 
Zgornjetržanov

Mešani pevski zbor Društva Zgornji trg seje svoji zvesti publiki pred
stavil v soboto, 4. junija. Zbor sestavljajo predvsem malce starejše 
Pevke in pevci, ki se ponašajo s svojo veliko željo po petju. Žal neke
ga nivoja, ki ga dosegajo ostali zbori v občini, ne dosegajo, četudi 
se vsako leto udeležujejo območne revije pevskih zborov. Že tretje 
leto jih vodi Maja Sakelšek. Pevke in pevci so posegli po ljudskih in 
Ipavčevih skladbah. Slednje so bile v zadnjih letih s strani šentjurskih 
zborov kar malo pozabljene. Na svoj večer so povabili Moški pev
ski zbor KUD Šentvid pri Grobelnem. Fante vodi Franc Plohl, ki je 
skoraj pred desetimi leti vodil Moški pevski zbor skladateljev Ipavcev 
Šentjur. Meh na harmoniki je raztegnil mladi Andraž Frece, ki se 
Igranja na ta inštrument uči na srednji glasbeni šoli.

Organizatorji so pozabili na primerno osvetlitev prizorišča, tako da 
ie Proti koncu koncerta skoraj stoterica poslušalcev lahko slišala le 
Pstje, ne pa tudi videla nastopajoče. Vodenje prireditve je v svoje 
yajeti prevzel član zbora Rado Frece.

Koncert MePZ Zgornji trg sodi med tiste koncerte, ki nam zagotovo 
dolgo ne bodo ostali v spominu. Prav je, da svoje delo čez celo leto 
Predstavijo javnosti, četudi so za letni koncert zapeli le sedem pesmi.

ja

Si Ze/ite noVeja videza?

Ze/ite /»joc/er/jo, noVo in SVeZo

Hoir tyling //■'zuropopo/no/na zasz~oah/a/ zuro pop o/no/na ZASTOAl?

& d govorite na enostavno vprašanje '■

K/e Se na/iaja s a/on Zris hajr sty/inj?

pošljite ta izrezek na naS/oV uredništva 
Šentjurski A novic, Pod vrkco ZOa, 323 O Šentjur, 
do nakftSne^e Ig .junija in /noc^oCe koste 

• J&zreAani prav v<!

Z/ne m prii/nek-
Aas/ov- _______
Kraj:.
Moja te/e/bnSka ŠteVi/ka:

Kar 10 let je minilo, odkar je TOLO (tovarna 
lahke obutve, ki je nekdaj stala na Cesti Leona 
Dobrotinška 8 v Šentjurju) zaprl svoja vrata. 
Brez dela je takrat ostalo skoraj 150 delavcev, 
kar je za šentjursko območje pomenilo kar 

malo gospodarsko katastrofo.

Prvo junijsko soboto, so nekdanji delavci Tola organizirali 
srečanje po natanko 10 letih, odkar je podjetje, ki je dajalo 
kruh mnogim šentjurskim družinam, odšlo v stečaj. Razna 
špekuliranja, kdo je kaj zakuhal in zakaj, tokrat niso bila 
najbolj pomembna, saj so, zdaj že bivši uslužbenci, raje 
poskrbeli za izjemno židano razpoloženje v gostišču Jug v 
Zgornjem trgu.

Kot sta pobudnici srečanja Irena Turnšek in Ljubica Murk 
povedali, je bil odziv »bivših tolovcev« izjemen. »Kar 53 se jih 
je nabralo. Nekateri se kar niso mogli načakati omenjenega 
datuma, spet drugi so malce dvomili o srečanju,« sta hiteli 
razlagati. »Veseli pa sva, da smo se po celih 10 letih, odkar 
Tola ni več, uspeli dobiti, saj se nekateri nismo videli, odkar 
je šel Tolo v stečaj.« In res, 10 let ni kratka doba, zato so 
udeležeci že ob samem snidenju hiteli s pripovedovanjem 
zanimivih in humornih anekdot, pretekla pa je tudi marsikat
era solza, saj so mnogi obudili spomine na težave, ki jih je 
prinesla takratna brezposlenost.

»Po 10 letih gledam na celotno stvar 
z drugačnega vidika. Še vedno smo 
vsi enaki, odnos med nami je postal 
pristen in bolj sproščen. Vesela sem, 
da je do takšnega srečanja prišlo, saj 
smo se razšli v dokaj težkem obdobju, 
ko nismo vedeli, kako naprej. Pa ven
dar smo se vsak po svoje znašli in na 
novo zaživeli,« je po srečanju poveda
la Planinčanka Andreja Zemljak.

Marjan Sudar je takole pokomenti
ral dogajanje izpred 10 let: »Zelo sem 
se razveselil povabila na srečanje, 
saj so delavci davnega leta 2001 os
tali dobesedno brez vsega. Menim, 
da v zadnjih letih Tola nadzorni svet, 
s takratnim vodstvom, ni bil sposoben 
izpeljati dostojnega epiloga podjetja. 
Gospe in gospodje si takšnega pre
igravanja nedvomno niso zaslužili. 
Presenečen sem bil nad odzivom, 

saj te ljudi ni povezovalo le delo, ampak tudi druženje. Vse 
delavce še vedno zelo spoštujem in se z njimi rad srečam, 
prav tako jim želim vse dobro v prihodnje.«

Prisotni so se tako ob živi glasbi in spominih zabavali vse 
do jutra. Nasmehi na obrazih pa so nam, opazovalcem, dali 
vedeti, da so tovrstna spontana srečanja s prepostimi ljudmi 
še kako dobrodošla.

BM
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Šentjurska birma in obhajilo
PRVO SVETO OBHAJILO ...
V nedeljo, 29. maja, je 72 otrok iz župnije 
Šentjur pri Celju prejelo zakrament prvega 
svetega obhajila. Na prejem zakramenta 
so se pripravljali pri verouku že od prvega 
razreda, najintenzivnejše priprave na prejem 
zakramenta pa so potekale zadnje leto pri 
verouku, še posebej pa v mesecu maju, ko 
so se otroci redno udeleževali šmarniške 
pobožnosti in tako sooblikovali ljudsko 
pobožnost z molitvijo rožnega venca kakor 
tudi z branjem litanij Matere Božje.

Naš odnos do svetega obhajila:
Tradicija krščanske vzgoje počasi pojenja, 
nekateri otroci hodijo k verouku samo zato, 
ker tako »stari starši rečejo, naročijo«, 
ali pa zato, ker je potrebno zakramente 
pridobiti, da se bodo lahko, ko odrastejo, 
cerkveno poročili. Dejavnike, ki kažejo na 
to, opazimo katehistinje in duhovniki pri 
samem poučevanju verouka. K verouku 
hodijo tudi otroci, ki še v višjih razredih niso 
bili pri obredu svete maše in nimajo pravega 
odnosa do obreda ter se ne znajo obnašati v 
cerkvi, prav tako pa tudi ne znajo moliti, kar je 
dejavnik, da se družina na nedeljo ne odpravi 
skupaj v cerkev, kakor tudi pokazatelj, da ne 
molijo skupaj. Poudarjam besedo skupaj. To 
je čas, ki ga družina intenzivno preživi skupaj. 
Današnji čas je čas stresa, nestabilnosti in 
finančne negotovosti. Človeka pestijo različne 
težave in skrbi in zaradi teh dejavnikov ljudje 
nismo več povezani med sabo. Toda molitev 
in obredi nas povezujejo in združujejo, zato 
je obisk svete maše tako pomemben in zato 
je pomembno, da se družina zbere za mizo 
in skupaj moli.
Premalo se zavedamo, da nas zakramenti 
spremljajo v življenju skozi različna 
obdobja in nam dajejo moč za življenje. 
Na zakramente gledamo predvsem iz tega 
vidika, da ga enkrat prejmemo, naredimo 
ogromno zabavo in od povabljenih prejmemo 
bogata darila. Toda sveto obhajilo ni enkraten 
zakrament. Ta zakrament prejemamo 
vsakokrat, ko se s čistim srcem in milostjo 
udeležimo obreda svete maše in pristopimo 
k obhajilu. Prav tako tudi sveta spoved 
(pokora) ni enkraten zakrament, ampak nas 
spremlja skozi vse življenje, saj se je večkrat 
udeležimo. Zakramenti v našem življenju 
obrodijo sadove, mogoče majhne in jih ne 
opazimo, ker se nam zdijo samoumevni, toda 
zakramenti delujejo, če smo le naravnani na 
vzorno krščansko življenje. Saj tudi s to svojo 
naravnanostjo pričujemo za Jezusa in smo 
tako oznanjevalci krščanstva, ne samo s 
tem, da prejmemo zakramente, ampak tudi 
s tem, kako jih živimo. Bodimo torej goreči 
kristjani, ki oznanjajo veselo novico.
Kakor so naši otroci z veseljem prejeli Jezusa 
v svoje srce in svojo vero živijo na otroški 
način, so nam lahko velikokrat v veliki vzgled 
s svojo pozitivno naravnanostjo na Boga.

Iz zakramenta evharistije na nek način izvirajo vsi ostali zakramenti, saj je v 
zakramentu evharistije navzoč sam Jezus Kristus. V ostalih zakramentih pa se nas 
posredno dotika preko različnih stvarnih elementov (voda, olje, odveza). Zakrament 
evharistije ima veliko imen (Evharistija, Gospodova večerja, Lomljenje kruha, 
Spomin, Sveta daritev, Obhajilo, Sveta maša ...) in veliko pomenov.

Slovesnost svete birme je vodil g. opat Marjan Jezernik. Na prejem zakramenta so 
se otroci pripravljali skozi vsa leta obiskovanja verouka. Najintenzivnejše priprave 
na prejem zakramenta so potekale zadnje leto pri verouku, kjer je g. kaplan Boris 
Tibaut, birmance neposredno pripravljal na prejem zakramenta.
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... IN SVETA BIRMA
Na binkoštno soboto, 11. junija, je 73 
otrok iz župnije Šentjur pri Celju prejelo 
zakrament svete birme. Birmanci so se 
na dan slovesnosti, kljub vsem pred
hodnim »najstniškim muham« med de
vetdnevnim, lepo in vzorno obnašali v 
cerkvi. Pohvaliti moram tudi starše bir
mancev, ki so se ob koncu slovesnosti 
2 lepo aranžiranim šopkom rož spom
nili na katehistinje, ki so vsaka po svojih

odgovorijo, da k zakramentu pristopajo 
zato, da se bodo lahko nekoč cerkveno 
poročili. Pri tem pa moram poudariti, da 
so situacije po različnih župnijah drugač
ne in tudi od predhodne družinske vzgo
je je zelo veliko odvisno. Otroci se med 
sabo razlikujejo in zato imamo tudi pes
ter spekter odgovorov, tudi tistih, ko se 
otroci zavedajo odgovornosti vzornega 
krščanskega življenja in se v tej smeri po 
svojih najboljših močeh trudijo.

Zakrament svete birme bi lahko imenovali »krščanska polnoletnost«. Ko otrok 
doseže neko telesno in čustveno zrelost, se zanj začenja novo obdobje življenja. 
Prihaja iz otroštva v odraslost in zato posebej potrebuje veliko milosti in blagoslova, 
da bo postal in ostal odgovoren in uspešen odrasel človek in kristjan.
najboljših močeh birmance pri verouku v 
nižjih razredih pripravljale na prejem za
kramenta svete birme.
Razlaga zakramenta:
Zakrament birme spada skupaj s krstom 
in evharistijo k »zakramentom uvajanja 
v krščanstvo«. Prejem tega zakramenta 
ie potreben za dopolnitev krstne milos
ti- Zakrament birme tiste, ki so krščeni, 
»Popolneje zveže s Cerkvijo, jih obo
gati s posebno močjo Svetega Duha in 
jim tako nalaga strožjo dolžnost, da kot 
resnične Kristusove priče hkrati z bese
do in dejanjem razširjajo in branijo vero.« 
Ker se Bog zaveda človekove svobodne 
volje in s tem tudi šibkosti človeške nara
ve, je postavil zakrament svete birme, 
ki pomeni dar Svetega Duha, ki dopolni 
krstno milost, da bi se otrok, ki je sedaj 
že mlad odrasel, mogel v življenju prav 
odločati in prav uporabljati vse, kar mu 
Bog podarja.
Pogoji za prejem svete birme so podobni 
kot za prejem prvega svetega obhajila. 
Razlika pri birmi je ta, da si birmanci iz
berejo duhovno pomoč - botra. Boter je 
tista oseba, ki birmanca spremlja skozi 
življenje, mu pomaga ter svetuje.
Naš odnos do zakramenta:
Če bi povprašali otroke, zakaj pristopajo 
k zakramentu svete birme, bi vam odgo
vorili, da zaradi darila, ki ga bodo dobili od 
botrov. Nadalje, če jih sprašujemo naprej 
Po botrih, koga si izbirajo za botra, ugo
tovimo, da si v največji meri izbirajo dob
ro situirane botre/botrce, kar že v naprej 
Potrjuje prejšnjo tezo, da si izbirajo botre 
zaradi darila, ki ga pričakujejo. Nekateri

Toda kljub vsem naštetim dejstvom, du
hovniki in kateheti/katehistinje ne obupa
mo v verskem vzgajanju otrok. Vsako 
leto jih pri verouku vsak na svoj način 
želimo navdušiti nad verskim življenjem. 
Da bi vsi skupaj živeli vero in pričevali 
s svojim vzgledom za Jezusa. Naši bir
manci so se odločili za Jezusa in prejeli 
zakrament svete birme. Z zakramentom 
pa tudi darove Svetega Duha. Z darovi 
Svetega Duha povezujemo tudi sadove, 
ki so: ljubezen, veselje, mir, potrpežl
jivost, velikodušnost, dobrota, dobro
hotnost, kratkost, zvestoba, skromnost, 
vzdržnost, čistost. Vsak dan in v težkih 
odločitvah se moramo znova in znova 
odločati za Kristusa. Če si veren, težave 
ne izginejo, so veliko lažje, seveda je pri 
tem potrebno imeti veliko in gorečo vero. 
Da pa nam bo v življenju lažje, se lahko 
spomnimo na naše svetnike in mučence, 
ki so svoje življenje podarili Bogu.
Kako naj živimo, da bomo darove opazi
li?
Vest je zelo pomembna sestavina naše 
duhovne razsežnosti. Človeka postav
lja v soglasje s samim sabo, z bližnjim 
in z Bogom. Je božji glas in božji šepet. 
Večerno spraševanje vesti je najboljše, 
kar lahko naredite. Ni treba dolgo 
razmišljati, dovolj je pet sekund in v hipu 
skoči na dan vse, kar seje zgodilo. »Ne 
sme vam biti vseeno, kaj razmišljate, s 
čim se ukvarjate, kako ravnate. Vedeti 
morate, kakšni bi radi bili, in se odločiti, 
da v tej smeri tudi stopate.«

S. M.

Rozalija z novo 
streho

Prvi junijski ponedeljek so se pričela dela 
na cerkvi sv. Rozalije v Zlatečah. V listu 
šentjurske župnije so navedli, da predračun 
za novo streho znaša 52.391,64 EUR, do 1. 
junija pa so zbrali 13 tisočakov. Nekaj sred
stev bo prišlo tudi iz občinskega proračuna, 
saj je bil na zadnji seji občinskega sveta

sprejet amandma bližnjega soseda Jurija 
Malovrha, ki je 5.000 EUR prerazporedil iz 
postavke za muzej Guzaj na Prevorju, ki jih 
bo dobil leta 2012. Pri sv. Rozaliji bodo 10. 
julija obhajali lepo nedeljo.

Cerkev sv. Rozalije je kulturni spomenik 
državnega pomena in je vpisana v register 
kulturne dediščine Ministrstva za kulturo. V 
njej je edinstvena poslikava fresk največjega 
slovenskega baročnega slikarja Franceta 
Jelovška, poleg tega pa je moč občudovati 
primerke baročnega kiparstva t. i. zlate oltarje.

Deklaracija
trajnostnega

razvoja
Savinjske regije
Na pobudo Regionalne agencije Savinjske 
regije so zadnji majski dan predstavniki 
vseh 31 občin podpisali zanimiv dokument.

Med drugim so v njem zapisali, da bodo 
uspešnost regije udejanjali z integracijo 
gospodarskih, družbenih in okoljevarst
venih ciljev. S sonaravnim upravljanjem 
razpoložljivih kmetijskih, gozdnih, ener
getskih, gospodarskih in drugih virov bodo 
spodbujali samooskrbo regije. V svoje raz
vojne dokumente bodo vgrajevali načela 
trajnostnega razvoja in jih upoštevali tudi pri 
pripravah in izvajanju načrtovanih naložb. 
Razvoj regije bodo gradili na etičnih načelih 
in regijo uveljavljali kot družbeni ekosistem. 
Rezultate napredka trajnostnega razvoja 
regije bodo spremljali z izvajanjem deja
vnosti v regijskem projektu Savinjska regija 
- Ekoregija.
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Seatjureke VAŠ OGLAS 
NQViCE ZA SAMO

1 ocNA 
MESEC!

040 471 133 4

g. J OBČINA ŠENTJUR
J; «■ Mestni trg 10 

3230 Šentjur

Uradne ure:
ponedeljek: 8h - 12h in 13h -15h 
torek: 8h - 12h in 13h-15h 
sreda: 8h - 12h in 13h -17h

“1™lXu"hn"1“r (03)747 13 10
obcina.sentjur@sentjur.si

OBMOČNA OBRTNO-PODJETNIŠKA 

ZBORNICA ŠENTJUR

Cesta Valentina Orožna 8, 
3230 Šentjur 

Telefon: (03) 749 08 10 
Faks: (03) 749 08 12 

e-pošta: info@ooz-sentjur.si

9 5KM5
Cesta Miloša Zidanška 28, 

3230 Šentjur / p.p. 75 
ntail: info@*skwš.net 

Predsednikofon:

031/ 40M46

prodaja in izdelava dežnikov, žaluzij, lamelnih zaves, plisejev, senčil, 
notranje in zunanje opreme

BSD 777
darko mavrič s.p.

■ct
G krajinskega odreda 15/a, 3230 Šentjur 

tel.: 03/748 .30 06, 03/74V 26 77 
fax: 03/748 30 07 03,749 26 TIS 

GSM: 041610 096; e-mail: darko(g)md777ti

TURISTIČNA
GENCIJA

A((UDA

L 'gšrn: 051 698 600 
baracuda.carmen@siol.net 

info@baracuda.sj

£A
www.baracuda.si

Martin Laubič s.p.

TEN IN STROPOV

d.o.o.

^ (0590) 200 33
(041) 954 509

NAROČITE HRANO NA DOM

ZLATARSTVO %.
Drofenikova ul.15, 3230Šentjur

zlatarstvo_ales_petek@t-2.net 
tel.: 03 746 46 67 

GSM: 031 848 112

Gostilna
KAJZLER

eUl. Skl. Ipavcev 7, Šcntjui 
tel.: 041 413 441,041 436 908

-kifeljčki 
-sardele 
•lignji 

-postrvi

TUDI ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE

www.gostisce-bohorc.com

GO»tito=inpren„ČUče

■ Bohorč " 41)1,

GSM:Dramlje 33,
3222 Dramlje
e-mail: laublc.martinfisiol.net U41 0/2 j02

Tiraba

ms.n«
Bohorč Marjan s.p., Dušana Kvedra 44, 3230 Šentjur pri Celju,

Tel.: 03 746 14 30, mobi: 041 666 726

-SSSF

£
Sprejemamo naročila za 
večje zaključene družbe

^V1 a Slovenia.com
z vami na po1

Javorje 15a 
3263 Gorica pri Slivnici 
Tel.: 03 748 30 03 
Faks: 03 748 30 04 
email: firaba@siol.net

Nudimo kvalitetne in 
strokovno opravljene
računovodske

Storitve za vse oblike 
gospodarskih družb, za 

samostojne podjetnike in 
društva.

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmica Žnidar Istok s.p. 

IcjT- v.. Ritnik 17, 3230 Šentjur

Elbatrade
Ljubljanska cesta 26, 3230 Šentjur GSM: 041/771 151

, Tel.:03/749 21 51
0.0.0. Fax: 03/749 21 50

Vse za ogrevanje na bio maso, plin in olje 
Klimatske naprave - toplotne črpalke 
Meritve dimnih plinov

Kava bar Pošta Tomaž Dr< 
Mestni trg 7, Šentjur a - 3TČ2

Naša kava diši 
nepozabno!

iMapffidi
INFORMATIVNI SPLETNI PORTAL 

Dramlje 33, 3222 Dramlje. * '
E pošta: dramlje.info@gmal£oom 
GSM: 051 342 652

CVETLIČARNA 
MAJDA

Ulica Dušana Kvedra 43 
3230 Šentjur

03 5741 100

OKREPČEVALNICA

Verjetno najboljša malica 
najšentjurskem!

03/ 746 42 25
Zurkn dnu, Invmjr V. U6.IGaiii ,i j>«i Nlivnu i

AMBULANTA ZA 
BIORESONANCO

Marjeta Knez s.p.
Ulica skladateljev Ipavcev 1 
3230 Šentjur

Tel.: 051 872 078

AVTODELI
ŠTURBEJ

Rosa team d.o.o. 
Drofenikova 16, Šentjur

03/ 574-30-16 
031/622-220

krovstvo in kleparstvo 
knauf

Gregor Trnovšek, s.p.
Šedina 8, 3222 Dramlje 

GSM:041 731 073

03 746 12 70

Frizerski salon Tina
Martina Ribič s.p- 

Vrbno 10 a, .1230 Senlju«
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Koncert na Ipavčevem vrtu Rdeči križ Šentjur

A-Kamela navdušila
Polfinalisti TV oddaje Slovenija 

ima talent so se pod organizator
sko zastavo Študentskega kluba 
mladih Šentjur predstavili prvega 
junijskega petka v Zgornjem trgu v 
Šentjurju.

Čeprav je kazalo, da bo ploha 
uničila čar poletnega prizorišča na 
Ipavčevem vrtu, ki še vedno nima 
uradnega imena, se to vendarle ni 
zgodilo. Nekaj čez sto gledalcev 
je poslušalo a cappella skupino z 
imenom A-Kamela, ki se je slov
enskim pop zvezdam pridružila 
zaradi udeležbe v oddaji Sloveni
ja ima talent. Žal so v njej ravno 
pred velikim finalom po glasovanju 
občinstva neupravičeno izpadli, 
saj je njihov talent petja izjemen. 
Po drugi strani je dobro, da niso 
več v sistemu tekmovanja, saj bi 
bili zaradi nadaljevanja v oddaji

Šentjurčani prikrajšani za izjemen 
koncert. Trije pevci in dve pevki 
(Samo Vovk - tenor, Jan Šileč - 
bariton, Matej Virtič - bas, Barbara 
Grabar - sopran in Kristina Strašek 
- alt) ustvarjajo glasbo izključno s 
petjem. Pozoren poslušalec la
hko poleg bobnov razloči tudi vr
sto instrumentov, kot so trobenta, 
bas, električna kitara in saksofon, 
ki jih oponaša skupina. Nastop 
jim je odlično uspel in navdušeno 
občinstvo jih ni hotelo spustiti z 
odra, tako so si pevci prislužili kar 
dva bisa (ponavljanja o. p.).

Koncert A-Kamele je na široko 
odprl vrata v novo poletno kulturno 
sezono vedno bolj priljubljenega 
prizorišča v Zgornjem trgu. Kot 
kaže, bo Ipavčev vrt ponovno os
rednje kulturno prizorišče v mes
ecih, ki trkajo na vrata. jg

V poletje s Štajerskim valom

Andreja Tisel nič 
več v.d.

Odborniki šentjurske območne organizacije 
Rdečega križa so konec prejšnjega meseca 
na Kozjanski domačiji v Dobju izpeljali letno 

skupščino.
S funkcije so uradno razrešili sekretarja Slavka Slejka, 

njegov odhod oz. peripetije z izplačili so lani dvigale kar 
nekaj prahu, vsega menda še niso zaključili, saj naj bi 
svoje povedala še zunanja revizija. Nadomestila ga je 
Andreja Tisel, že doslej zaposlena pri OZRK Šentjur, 
vendar ne bo nikomur nadrejena. Nad njo bo bdel dolgo
letni predsednik mag. Štefan Tisel.

Skupni prihodki so lani znašali 113.152,82 EUR, odhod
ki pa 135.559,13 EUR, pri čemer so fiksni stroški dela 
znašali 80 tisočakov.

Iz poročila sledi, da so lani organizirali 11 krvodajalskih 
akcij s 1.111 krvodajalci, kar je 68 manj kot leta 2009. Na 
26 akcijah oz. postajah so izvedli 1.146 meritev krvnega 
tlaka in 782 meritev holesterola v krvi.

Skupno so lani 3.240 posameznikom razdelili 23.594 kg 
hrane. Občani so prišli po 12.917 kosov oblačil, obutve 
oz. posteljnine.

Starejše so zbrali na petih srečanjih, ki se jih je udeležilo 
437 občanov. 900 občanov je doživelo obisk predsed
nikov krajevnih organizacij in poverjenikov tako na domu 
kot v domovih starejših.

Od 265 kandidatov jih je 230 opravilo izpit iz prve 
pomoči za bodoče voznike. Dejavnosti je seveda še več; 
med manj odmevnimi omenimo, da so lani petim posa
meznikom v 24 svetovanjih pomagali s psihosocialno 
pomočjo.

Naslednja krvodajalska akcija bo v četrtek, 23. junija, 
med 7. in 11. uro, v šentjurskem kulturnem domu. V 
samem Šentjurju bodo morali najti tudi novo osebo na 
čelu krajevne organizacije, saj je Karolina Šolinc odsto
pila.

Štajerski val ruši rekgrde
^ <XCi. ■■

—v ■

* *

Dvodnevna zabava je 17. in 18. junija na parkirnih prostorih Radia Štajerski 
val in SPAR-a zrušila vse rekorde po obiskanosti šentjurskih prireditev. 
Konkurira ji le še planinsko Klumpanje.
Radio Štajerski val je praznoval svoj 58. rojstni dan. Na velikem odru pred 
- po novem - šentjurskim radiem se je v dveh dneh zvrstilo kar nekaj 
znanih imen. V petek je bil veseli večer z narodno-zabavnimi skupinami, v 
soboto pa so gostili pop-rock slovenske glasbene zvezdnike. Prvi dan so 
za rojstni dan Štajerskemu valu zapeli VVerner, Modrijani, Igor in zlati zvoki, 
Ansambel Unikat, Navihanke, drugi dan pa Manca Špik, Tanja Žagar, Saša 
Lendero, Rebeka Dremelj ... Maja Keuc in Miran Rudan pa sta se po poti 
izgubila in nista nastopila. Prostor pred velikim odrom je množica obiskov
alcev, večina iz Šmarja in Šentjurja, popolnoma napolnila. Tako se je po 
oceni zbralo na končno pravi veselici okoli 3.000 obiskovalcev. Kot se za 
radio spodobi, smo lahko nastope in izjave nastopajočih spremljali tudi po 
radijskih frekvencah Štajerskega vala. jg

V soboto so v šentjurskem kulturnem domu pripravili 
srečanje krvodajalcev. Srečanje je potekalo ob zabav
nem programu s Stanetom Vidmarjem. Na srečanju, ki ga 
sta ga s svojim obiskom počastila župan občine Šentjur 
Marko Diaci in bivši župan Štefan Tisel, ki je hkrati tudi

predsednik RK Šentjur, so podelili priznanja za najbolj 
vestne krvodajalce, ki so svojo kri darovali najmanj pet
najstkrat. Poleg priznanj so si člani krvodajalske akcije 
prislužili tudi skromno darilo. Po koncu srečanja je Rdeči 
križ Šentjur pripravil zakusko za vse obiskovalce krvoda
jalskega srečanja.

Omenimo še, da je ekipa OZ RK Šentjur - Gasilska zve
za Šentjur na regijskem preverjanju usposobljenosti enot 
prve pomoči Civilne zaščite v Celju v začetku meseca 
tretjič zapored pometla z vso konkurenco. br, S.M.
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Dva meseca po sprva napovedanem terminu se je zgodila 
volilna skupščina Zveze kulturnih društev Šentjur. Od treh 
evidentiranih kandidatov sta se Boštjan Jager in Boštjan 
Pisanec kandidaturi odpovedala, tako da je bila izvolitev 
Jožeta Mastnaka - Marjana za novo petletno obdobje zgolj

formalnost.

V preteklosti je bilo veliko očitkov s 
strani kulturnikov, da šentjurska občina 
s finačno podporo ne sledi rasti deja
vnosti. V proračunih za leti 2011 in 2012 
se situacija izboljšuje, saj bo namesto 
70 sedaj ljubiteljski kulturi namenjenih 
100 tisočakov. Poleg tega je glavna srž 
prizadevanja vodstva ZKD veljala sode
lovanju pri zasnovi novega kulturnega 
centra in centra kulture Gustav za kat
erega rekonstrukcijo bo občina v pri
hodnjih proračunih prav tako namenila 
po 100 tisočakov. Občina je uspela s 
prijavo na razpis Ministrstva za kulturo 
za izbiro občinskih investicij na področju 
kulture ter za prenovo Centra kulture 
Gustav dobila odobrenih 62.296,38 
EUR.

Finančno poročilo je v imenu nad
zornega odbora prebrala Judita Me- 
thans Šarlah. Prihodki v letu 2010 so 
bili 14.060 EUR, odhodki pa nekoliko 
nižji. Nadzorniki so predlagali, da bi 
ZKD skušala več sredstev pridobiti še 
iz drugih virov, kot iz proračuna Občine 
Šentjur. Delegati niso izvedeli, za kaj 
vse so bila sredstva porabljena, prav 
tako pa NO ni poročal o pripombah na 
vsebinsko delovanje.

O svoji prvi petletki je Mastnak, v ZKD 
sicer odposlan s strani literatov, poročal 
zgolj ustno. Če vemo, da ZKD o sejah 
upravnega odbora članov ne obvešča, 
nanje pa ne vabi predstavnike sred
stev javnega obveščanja, kot nalaga 
statut, je to za tako priložnost bistveno 
premalo. Znova je bilo slišati številke 
o številnih prireditvah in obiskovalcih, 
ki so zagotovo visoke, vendar se la
hko vprašamo, kako natančne so, če 
spletne strani ZKD navajajo 19 društev 
- članic, na zboru pa je bila omenjena

številka 26 ...
Najpomembnejša novost statuta je, da 

bodo poslej pri ZKD podeljevali prizanja, 
in sicer bo za to priložnost ob obletnicah 
Prešernovega rojstva. Prisotnih, razen 
pišočega, na seji o delovanju ZKD ni za
nimalo nič, čeprav se v kuloarjih govori 
marsikaj. Pravzaprav je bila povsem le
gitimna pripomba pišočega v povezavi 
s statutom zatrta, zato obstaja grenak 
priokus, da se trivializacija (važno, da 
gremo čimprej k Osmici, op. a.) seli tudi 
na to področje.

Poleg Mastnaka so bili v UO izvoljeni: 
VladimirBelina, Barbara GradičOset, An
ton Kolar, Ivan Koželj, Boštjan Pisanec in 
Majda Rezec. Novinca sta Kolar in 
Rezčeva. NO bodo sestavljali: Mar
tin Čater, Anka Luskar in Marija Rataj, 
v častnem razsodišču pa bodo: Nina 
Gajšek, Andreja Ocvirk in Franc Šuster.

Za razliko od prakse predhodnika, se 
je skupščine udeležil tudi župan Mar
ko Diaci, ki je prvič javno povedal, da 
obstoječa lokacija za kulturni center ni 
edina, razlog pa so težave s premestit
vijo sodišča. tir, foto TG

Pod črto
Novi stari predsednik ZKD je na 
vprašanje o viziji dejal, da bo treba 
med drugim narediti več na informi
ranju. Pred petimi leti smo v ŠN poleg 
potrebe po informanju zapisali še na
mero, da bo ZKD imela pravšnjo težo 
v šentjurskem kulturnem življenju. Bo 
praktično ista ekipa, ki jo v opera- 
tivi vodi tajnica Anita Koleša, v drugi 
petletki le odpravila to in ostale po
manjkljivosti, o katerih se na tem 
mestu pravzaprav sploh ne bi smeli 
spraševati?

Priznanja 
severjevcem 

in (bivšim) 
policistom

V petek so se na družabnem 
srečanju v Gorici pri Slivnici 
zbrali člani šentjurskega odbora 
policijskega Veteranska društva 
Sever za celjsko območje. Pridružili 
so se jim tudi zaposlenci Policijske 
postaje Šentjur, poleg športno- 
družabnega udejstvovanja, pa so 
pozornost namenili tudi podelitvi 

priznanj.
Predsednik severjevcev Dušan Polenšek je 

srebrno priznanje za dolgoletno delo podelil

Anton Gradišnik (spredaj) je v najtežjih časih 
osamosvajanja skrbet za varnost takratnega 
šentjurskega poslanca v republiškem zboru 
občin Franca Kovača. Na sliki še Ludvik Petrič 
(levo), sindikalist Branko Prah (zadaj), župan 
Marko Diaci in Dušan Polenšek (desno)

praporščaku Rihardru Stopinšku, bronasta 
pa Mirku Rajtmajerju, Jožefu Župancu, Dragu 
Cmoku, Silvestru Gorjupu, Alojzu Bukovški, Pe
tru Užmahu in Ludviku Pinterju. Pisna priznanja 
so namenili: Občini Šentjur, OŠ Blaža Kocena in 
TOD Ponikva za pomoč pri obeležbi spomina na 
pokojnega miličnika Stanka Straška, bivšemu 
županu Juriju Malovrhu, PGD Slivnica pri Celju 
za pomoč pri družabnih srečanjih in lokalnemu 
časopisu Šentjurčan za objavljanje prispevkov 
... Javno pohvalo so ob tem izrekli PP Šentjur 
in komandirju Ludviku Petriču. Slednji je podelili 
prizanja za 10-letno delo Miranu Fuchsu, Boru
tu Jazbinšku, Danijelu Škobernetu, Mihcu Ja
kobu in Francu Tovorniku. Poslovili so se tudi 
od pripadnikov rezervnega sestava, saj policija 
uvaja pogodbeno rezervo. Iz policijskih vrst so 
odšli: Matjaž Jager, Zdravko Hribernik, Anton 
Gradišnik (vsi tudi vojni veterani) in Gregor 
Berglez, Matej Gračner, Aleš Horvat, Robert 
Gaberšek in Marko Marš. Ob dnevu slovenske 
policije, ki bo 26. junija bo srebrni ščit prejel 
Slavko Mlakar, bronasti pa Martin Fevžer.

br
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Kresna noč na Ramni plaži
V znamenju lučk in 

povodnega moža

Tradicionalno prireditev pod imenom Kresna noč je 
organiziralo Turistično društvo Gorica pri Slivnici. V 
soboto se je na slivniški Ramni plaži zbralo okoli 500 
obiskovalcev, kljub napovedi slabega vremena in ve
liki šentjurski veselici s Štajerskim valom. Obiskovalci, 
večina domačinov, so prižigali svečke iz jajčnih lupinic 
in jih z dobrimi željami polagali na gladino Slivniškega 
jezera. Okoli desete ure zvečer so obiskovalci, med nji
mi je bilo še precej majhnih otrok, priklicali Povodnega 
moža. Ta je prišel iz temne gladine jezera, zaplesal z 
otroki, jim razdelil spominske bisere z dna. Kot se za 
Kresno noč spodobi, je zagorel tudi kres. Povodni mož 
seje kmalu vrnil od tam, od koder je prišel, Slivničani pa 
so rajali do zgodnjih jutranjih ur. jg

V vseslovenski akciji Poletna muzejska noč je v soboto 
sodeloval tudi Šentjur. Tokrat je bilo skoraj vse v zna
menju Ritnika, saj je izven koncepta bilo le predavanje 
dr. Metoda Benedika o romanju in turizmu.
V muzeju Zakladi Ritnika so pripravili prazgodovin
sko delavnico z rifniško deklico Piri, ki je minila skoraj 
brez otroškega ciljnega občinstva. Podobno je bilo pri 
umetniško-zakonski navezi Estella Žutič in Gilles Du- 
vivier, ki sta v Galeriji Zgornji trg „radikalni“ performans 
o oslu Leonu uprizorila odraslim, ki jih je nagovorila tudi 
vodja TIC Alenka Testaniere.
Na zunanji ploščadi so svoje pridelke ponujali člani sku
pine KRRES, kar zna biti izjemno zanimiva deviza za 
prihodnost. Na pobudo Acija Urbajsa, kije ponujal svo
je biodinamično vino, so se združili ekološki ponudniki 
iz trikotnika med Kalobjem, Ritnikom in Resevno. Nji
hov simbol je glinena utež, ki so jo uporabljali prarifniški 
prebivalci, s svojo obliko pa spominja na samo „Goro“, 
kot jo imenujejo domačini, kot tudi na trikotnik, ki ga 
povezuje. Z njegovo iskro želijo v srcih ljudi zanetiti dvig 
zavesti o naši naravni in etnološki kulturni dediščini.
V sklopu poletne noči je bil možen tudi vodeni ogled
izkopanin muzeja Zakladi Ritnika. br, jg

POLICIJSKE CVETKE

Interventna številka: 113 
Policija Šentjur: (03) 746 41 50 

Anonimni telefon 080 1200

Šentjur, 17. 5. - Neznanci so iz 
nezavarovanega skladišča lesa 
z betonskih nosilcev odtujili 30 
dvometrskih kovinskih profilov 
- železniških tirov v vrednosti 
tisočaka.

Šentjur, 18. 5. - V okolici mesta 
je pijani svak, sicer živčni bol
nik, razgrajal po hiši in grozil s 
pobojem. Izrekli so mu prepoved 
približevanja, ki jo je sodnik še 
podaljšal, in ga napotili na vojniško 
psihiatrijo.

Prevorje, 21. 5. - Policista sta v 
Žegru zalotila vlomilca, ki jima je 
zaman skušal ubežati.
Šentjur, 24. 5. - Policisti so zasegli 
vozilo, avtomobilist pa je vozil brez 
vozniškega dovoljenja.
Šentjur, 25. 5. - Pred blokom na 
Cesti Miloša Zidanška so ukradli 
Volksvvagen Passat kovinsko sive 
barve, letnik 2002, registracije 
CE C6-70E. V vozilu je bilo tudi 
prometno dovoljenje ...
Policisti so obravnavali primer 
nasilja v družini, ko se je part
ner fizično in psihično znašal nad
šibkejšo partnerko._____________
Šentjur, 29. 5. - Policisti so skupaj s 
kolegi PP Rogaška Slatina opravili 
iskalno akcijo za žensko, ki je bila 
ob odhodu v slabem psihološkem 
stanju, svojcem pa se na telefon ni 
oglašala vse do 2. ure zjutraj, ko je 
bila akcija prekinjena.
Dramlje, 31. 5. - V okolici naselja 
je vaščane več dni vznemirjala 
preglasna glasba iz radijskega 
sprejemnika.

Gorica pri Slivnici, 2. 6. - V okoli
ci naselja je občan več dni kuril 
plastično embalažo in odpadke, 
kar je povzročalo smrad po zažgani 
plastiki in s tem tudi strupene sno
vi. Posredovale so inšpekcijske 
službe.
Ponikva, 2. 6. - Neznanci so v Mo
tu nju odtujili okoli 1000 kosov 
rabljenih pritrjeval za pritrjevanje 
železniških tirov ter si tako prido
bili za okoli 3.000 EUR protipravne 
koristi.

Šentjur, 4. 6. - V križišču Ceste 
Kozjanskega odreda z glavno cesto 
pri bencinski črpalki je pozno popol
dan prišlo do prometne nesreče z 
udeležbo dveh vozil, dve osebi pa 
sta bili lažje telesno poškodovani.

Do trčenja je prišlo zaradi 
izsiljevanja prednosti voznika, ki 
je zavijal levo in odvzel prednost 
drugemu vozniku.

Dramlje, 8. 6. - Na počivališču 
Zima so policisti pri pregledu tujca 
ugotovili, da vozi Porshe Carerra 
911, ki je bil ukraden v Italiji.
Planina, 9. 6. - Na Bohorju je nekdo 
požagal dve drevesi, ju razžagal 
in odpeljal. Škodo cenijo na 300 
EUR.

Šentjur, 10. 6. - Policisti so morali 
posredovati pred enim od trgovskih 
centrov, kjer je objestni mladec 
brez vozniškega dovoljenja, a 
z alkoholno mešanico v žilah, 
ogrožal ostale udeležence v 
prometu._____________________
Dramlje, 11.6.- Občan je v okolici 
naselja ustrelil psa, policisti pa so 
opravili tudi hišno preiskavo, kjer so 
našli orožje.

Šentjur, 13. 6. - Z nezavarovane
ga gradbišča je nekdo odtujil dva 
plinska varilnika in rezalnik v vred
nosti poldrugega tisočaka.

Loka pri Žusmu, 15. 6. - V Hrastju 
so obravnavali vlom v stanovanjsko 
hišo, neznani storilci pa so odnesli 
nekaj gotovine, zlatnine ter pištolo 
z naboji.

Nasilje med mladostniki
Policisti so v zadnjem času preje
li več obvestil o medvrstniškem 
nasilju na osnovnih in sred
nji šoli. V zadnjem primeru je 
bil žrtev nasilja mladenič, ki ga 
je za sedaj še neznanec udaril. 
Policisti starše naprošajo, da se 
ob pričetku počitnic o nasilju in 
obnašanju na sploh pogovorijo 
s svojimi mladostniki. Mladost
niki po koncu šole prekomerno 
uživajo alkoholne pijače, kar ima 
za posledico, da ne obvladujejo 
svojega početja, zanj pa lahko od
govarjajo tudi starši.
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LUCIJINA REPORTAŽA

Že zdavnaj v časih Jurija in Štefa sem vse razčlenila glede dneva 
državnosti in naše antizastavomanije, ampak moj novi urednik 
očitno mojih tozadevnih umotvorov bodisi ni prebral, ali pa misli, 
da se naši občani kot fičfiriči spremenijo čez noč in bodo sedaj za
stave za 25. junij množično visele z vsakega šentjurskega okna. 
Recimo tako kot leta 1941 tiste s hakenkrajci z oken šentjurske 
šole. Lepo vas prosim, kdo pri zdravi pameti se pa v demokraciji 
še sploh meni za zastave in podobne simbole vedno tiranske 
države? Nič ne rečem za gasilce, upokojence in borce, ki s svo
jimi prapori, trakovi in žebljički mimogrede delajo lep biznis, toda 
da bi normalen državljan sredi vročega junijskega dneva tako 
rekoč brez pravega haska plezal s triglavovsko trobojnico po 
svojem lastnem balkonu, pri tem tvegal, da se bo s kladivom po 
prstu, če že ne tudi tresknil v globino in tako po nepotrebnem ob
remenjeval zdravstveno blagajno, je pa res že preveč čudaško. 
Prav, naj zastave obešajo tisti ki so svojo državotvornost prevedli 
v evre, nas povprečne državljane pa naj za božjo voljo pustijo, da 
v miru božjem in brez zlih misli na Pahorja ali Janšo použijemo 
svoje praznične čevapčiče ter spraznimo kakšno pločevinko 
Šrotovega. Kar se mene tiče, jaz veliko raje kot o zastavah 
pišem recimo o Markecovih županskih inovacijah. Pa pri tem ne 
mislim na Bačo in Sandija, ki nista bogve kakšna novost, saj ju že 
od prej poznamo in je tako meni osebno kot vsem dobromislečim 
občanom kristalno jasno, da predstavljata Markecovo presežno 
vrednost, ki bo našo občino potegnila iz dreka. Dan odprtih 
občinskih vrat pa je že eden od takšnih dogodkov. Štef je sredi 
vročega poletja rad zaprl občinske dveri in svojo izčrpano čredico 
popeljal na relaksacijski izletek s priložnostno veselico, Markec 
pa nasprotno v teh dneh na široko odpira občinska vrata in raz
kazuje svojo zgarano ekipo, od katere res ni pošteno pričakovati, 
da bi na primer iznenada začela graditi kulturni center. Mimo
grede je podanikom lahko tudi pokazal lepo negovana direktorja 
in Eriko ter dokazal, da ni revanšist oziroma da v prejšnjem man
datu s cirkusem z igriščem na mivki in Ipavčevo 17 sploh ni mislil 
tako hudobno, kot je govoril. Kar se pa kulturnega centra tiče, je 
še dodaten hec, da mu je šefica sodišča v obraz povedala, naj 
na center kar pozabi, ker se ona pred penzijo pač ne namera
va pretegniti s selitvijo sodišča na drugo lokacijo. Nasprotno se 
šefica ljudske univerze kar rada preteguje, recimo s proslavlja
njem abrahama svoje firme, čeprav je le - ta bila že vsaj pred 54 
leti žrtev javnega napada, da slabo dela. Kar pa seveda ne šteje, 
ker je treba biti pozitiven. Ali pa ko se kot lev bori za občinske 
denarje, seveda sploh ne zase temveč izključno za vedoželjne 
občane, ki v želji po kaligrafiji in podobnih okultnih vedah drvi
jo za njo. Žal tega trenda slivniški občinski svetniki z javorskim 
Jožefom na čelu ne znajo centi in so hoteli njenih 10 občinskih

Satira je način pisanja, kjer prevladuje ostro, zbadljivo 
prikazovanje resničnosti, življenja (knjiž.) SSKJ

jurjev prekanalizirati k svojemu cenjenemu rojaku razbojniku 
Guzaju. Ki pa sedaj sploh ni več ropar, ampak je v primerjavi 
z našimi tajkuni ali alpoškimi šefi prej Božiček. Če je to res, ne 
morem zagvišno potrditi, toda če tako pravi Javorški Jožef, ki ima 
s tovrstnimi tipi bogate izkušnje, potem je že tako. A to razliko, 
da je Guzaj jemal bogatim (ker revnim tako ni imel kaj vzeti) in 
dajal revnim, alpoški šefi pa bodo morali delati ravno nasprotno, 
če bi res hoteli bankam vrniti tistih izpuhtelih 200 milijonov. Kar 
je, hvala bogu, utopija, ker kdo pameten pa še danes vrača 
državni denar? In kaj je teh 200 milijončkov v primerjavi z dvema 
milijardama, ki jih vsako leto zapuca Pahor? Sicer pa bodimo 
pozitivni, deset skromnih Markecovih občinskih proračunov, pa 
bi bil Alpos spet lahko naš paradni konj, Javorški Jožef pa celo 
Markecov podžupan. Poznavalci sicer trdijo, da obeh koncev 
tega filma ne bomo nikoli gledali, ker se za podžupansko vlogo 
ogreva Koržetova Jelka, Alpos pa, ki se bo vsak hip preimenoval 
v Šprahalpos, pa še naprej nabija take izgube, da je Markec s 
svojim občinskim proračunom prava sirota. Sicer pa ga tudi ne bi 
pustili blizu, ker pametni ljudje znajo tudi pufe narediti donosne. 
Ampak varianta je in pri nas je vse mogoče, recimo tudi to, da 
Pahor vlada brez podpore ljudstva, naš gospod Čonč ima birmo 
za zaklenjenimi cerkvenimi vrati, župan Markec izvaja službo 
piarovca za gasilsko bicikliranje, Maja in Rudan kot štrumpfpantl 
nategneta Štajerski val in z njim tudi nas, neidentificirane zle 
sile pa odkrito strežejo po poklicnem življenju mestnega tajnika 
Gorazda. Ki ga je, hvala bogu, zadnji hip le rešil mali župan Joža, 
tako da meščani nimajo nobene skrbi, da bi se po Cvetotu v nji
hovem mestu kaj spremenilo.
Ja, da ne pozabim: v kratkem pride v Šentjur sam šolski minister 
Lukšič, ki ga grozno zanima, kako imata lahko dve naši šoli le po 
enega odličnjaka, drugi dve pa kar po deset. Menda dobita dva 
ravnatelja kolajni, le da se še ne ve. Kot se na primer tudi ne ve, 
ali CMC ponovno uspešno osvaja šentjursko gradbeno sceno, 
ker je tako dober, ali zato, ker zna biti vljuden z župani.

Lucija

Mali oglasi
V bližini Šentjurja nudim pomoč v gospodinjstvih ali pomoč 
starejšim osebam. 041 969 416.

Prodam spalnico lles Luna, staro 2 leti, postelja 180 x 200, 
enojna vzmetnica, latafleks, barva oreh, omara s 4 vrati. Cena 
500,00 €. Irena 031 274 486

Prodam garderobno omaro s štirimi vrati, staro 2 leti. Cena 
120,00 €. Irena 031 274 486

Prodam pralni stroj Bosch, polnjenje zgoraj, star 2 leti, bele 
barve. Cena 300,00 €. Irena 031 274 486
Mali oglasi v Šentjurskih novicah so brezplačni. Pošljete 
jih lahko na e-naslov uredništvo@sentjurskenovice.si

£? šfejerski vel
C3z3."7 in O"7,Ed MHz
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Tako je bila končana prva faza obnove Kmetijske šole. S to fazo 
so učenci pridobili sodobnejše prostore. Prostorske kapacitete so 
se povečale za 14 učilnic, za teoretični in praktični pouk. Istočasno 
je novogradnja z veznim hodnikom povezala obstoječi stavbi, 
zgrajeni 1910 in 1932, in novozgrajeno stavbo dijaškega doma 
v celoto ter tako izboljšala funkcionalno uporabo stavb. Skupna 
površina novozgrajenega objekta ter nekaterih adaptacij je bila 
1950 m2. Dom je dal možnost bivanja 120 učencem, prostore za 
vzgojiteljsko osebje, medicinsko nego, kuhinjo, jedilnico, druge 
prostore za potrebe doma, knjižnico, klubski prostor in domske 
učilnice. Povečana je bila tudi kurilnica in kotlovnica za potrebe 
dijaškega doma, kasneje pa še za potrebe ogrevanja šolskih pros
torov v vseh treh stavbah.

Drugi, tretji in četrti fazi programa obnove naj bi sledila popravila 
in adaptacija obstoječih stavb, izgradnja telovadnice in po zakonu 
predpisanega zaklonišča. Za naslednje faze so bili izdelani glavni 
projekti in izdano lokacijsko dovoljenje, niso pa bila zagotovljena 
finančna sredstva. Sklenili so, da bo gradbeni odbor nadaljeval

r
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Dom učencev in del obnovljene škarpe z ograjo ob cesti Šentjur- 
Rogaška Slatina

svoje delo in vodil aktivnosti pri vseh naslednjih fazah.

1979/1980
19. junija 1980 je KŠC s Kmetijsko šolo v Šentjurju dobil verifi

kacijo, da lahko vpisuje v tehniško kmetijsko šolo, to je štiriletno 
srednjo šolo. Tako je bil obstoj kmetijske šole v Šentjurju zagoto
vljen.

V tem obdobju so lokalni faktorji v občini Žalec želeli odpreti 
kmetijsko šolo v opuščeni osnovni šoli v Žalcu, stavbi, ki stoji ob 
neposredni bližini železniške postaje.

Prevladalo je strokovno mnenje, podkrepljeno s številom mest, 
potrebnim za učence iz celjske regije, ki so se letno vpisovali v 
šolo, da za celjsko regijo zadošča ena šola in da šola v Šentjurju 
svojo nalogo uspešno izpolnjuje. Šola je prejemala vso podporo 
Izobraževalne skupnosti Slovenije, Posebne izobraževalne skup

nosti za agroživilstvo in za tiste čase združenega dela celjske 
regije.

Za nadaljevanje obnove šole sta si zelo prizadevala Ludvik 
Mastnak, takratni predsednik Izvršnega sveta SO Šentjur, in 
Stanko Lesnika, takratni predsednik Skupščine občine Šentjur. 
Strokovno dokumentacijo je pripravljala, organizacijsko urejala 
ter vodila akcijo zbiranja denarja predstojnica Kmetijske šole v 
Šentjurju Nevenka Cmok.

V oktobru 1979 je KŠ dala v najem Vrtnarstvu Celje šolsko 
cvetličarno, ki je stala v paviljonu na vrtu Svetinove hiše v centru 
mesta Šentjurja. Kasneje so paviljon prodali.

1980/1981
Pripravljen je bil idejni načrt za preureditev šole in gradnjo doma 

učencev. Zanj je finančna sredstva zagotovila Izobraževalna skup
nost Slovenije in PIS za agroživilstvo v skladu z družbenim dogovo
rom za izgradnjo domov učencev in študentov, ki ga je vodil odbor 
podpisnikov DD. Skupščina občine Šentjur pri Celju je poskrbela 
za geološke raziskave in geodetske posnetke. Spomeniško varst
vo je prevzelo objekte KŠ pod spomeniško zavarovanje in tako 
omogočilo ohraniti nespremenjene objekte.

Delovno mesto KŠC je s 1. januarjem 1981 zapustil Marijan 
Drobne, ki je šel na novo delovno mesto v Žalcu.

Delovno mesto direktorice KŠC je s 1. januarjem 1981 prevzela 
Astrid Pešec, profesorica biologije na vrtnarski šoli v Medlogu

Proslave 70-letnice Kmetijske šole ni bilo. Njeno 70-letnico je 
počastila Skupnost kmetijskih in živilskih šol Slovenije, ki je svoj 
bilten »Naše kmetijske šole« št. 17 posvetila 70-letni jubilantki.

Posebne proslave ni bilo.

1981/1982
Šola je bila v sestavi Srednje kmetijsko-živilske šole Celje kot 

enota Šentjur vključena v usmerjeno izobraževanje. Šola je 
izobraževala:

Po programu kmetovanja (SKR) v smeri kmetovalec in kme- 
tovalka - gospodinja, kjer traja šolanje 2-krat po 6 mesecev.

Po programu kmetijec (SR) v smereh:
kmetijec, kjer traja šolanje 3 leta,
kmetijski tehnik, kjer traja šolanje 4 leta.
Oktobra 1981 je bil v skladu s programom reforme srednjega 

šolstva dopolnjen program prostorskih in investicijskih potreb, ki 
je bil izdelan 1979, dokončno pa februarja 1982. Na osnovi tega 
programa so bili izdelani idejni projekti za vse faze modernizacije, 
v maju 1982 pa glavni projekt.

Vse leto so tekle aktivnosti za pridobitev gradbenega dovoljenja 
in finančnih sredstev za gradnjo doma.

28. julija 1982 je bila 2. skupna seja zbora uporabnikov in zbora 
izvajalcev skupščine Izobraževalne skupnosti Slovenije, na kateri 
so sprejeli sklep o soglasju k investicijskemu programu in sofinan
ciranju modernizacije šole (I. faza: dijaški dom).

Izgradnjo doma bi zakonodaja, sprejeta v juliju 1982, ki je pre
povedala negospodarske investicije, skoraj onemogočila. Inves
ticijo je prevzela Stanovanjska skupnost pod vodstvom Staneta 
Kozjana. Občinska konferenca SZDL Šentjur pri Celju je imenova
la gradbeni odbor, ki je vodil investicijo pod vodstvom predsednika 
odbora Ludvika Mastnaka in podpredsednice odbora Nevenke 
Cmok.

Kmetijsko in gospodinjsko šolo so vključili v občinski program 
o podelitvi priznanj »18. avgust« - s knjižno nagrado, v katerem 
so bile do sedaj zajete samo osnovne šole. Priznanje sta prejela
Franc Roban in Ljubica Škrabe.

(se nadaljuje)
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(OŠTO).I. Uvod

ni bilo bojnih operacij, je prav, da se ozremo na tisti zgodovinski 
čas in na dogajanje v naši občini. Šentjurske TO so bile v tistem 
času tako kot v vsej državi v polni bojni pripravljenosti in samo hit
remu in srečnemu izidu konflikta z JLA na državni ravni smo se la
hko zahvalili, da jim ni bilo treba aktivno poseči v boje. Kljub temu 
pa je bilo v tistem času pri nas dovolj dogodkov, ki pričajo o tem, 
da je šlo tudi pri nas zares. Ne nazadnje smo v vojni za Slovenijo 
utrpeli razmeroma velike žrtve. Miličnik Stanko Strašek, doma iz 
Boletina, je padel pri opravljanju svoje dolžnosti, v nesreči v Dobju 
pa je bilo resneje poškodovanih več naših občanov.

Skupaj s takratnim koordinatorjem med policijo in TO Francem 
Bevcem bova poskušala s pomočjo akterjev takratnih dogod
kov prispevati nekaj za zgodovino osamosvojitvene vojne na 
Šentjurskem.

Pozivava vse občane, ki ste sodelovali ali tudi samo spreml
jali takratno dogajanje, da svoja doživetja, informacije, mnenja 
podelite s šentjursko javnostjo. Lahko jih zapišete sami in nam 
jih pošljete na el. naslov sentjurske.novice@siol.net, ali na Bevc. 
Franc@siol.net, lahko tudi pokličite na tel. 041 759 816 (F. Kovač).

II. Kako je šentjurska TO izgubila orožje
Odvzem orožja TO je bil uvod v vojno dogajanje junija 1991. V 

Šentjurju smo bili med prvimi, ki jih je JLA »razorožila« in se je 
glede tega kasneje zavrtelo v javnosti veliko ugibanj, zakaj ravno 
mi in kdo je pravzaprav kriv, da se je zgodilo, kot se je. Ker so se 
nekatere občine odvzemu orožja tako ali drugače uspele izogniti, 
je na nas padel očitek kolektivne sramote, da se pač nismo znali 
postaviti za svoj prav.

Odvzem orožja šentjurski Teritorialni obrambi dejansko ni bil 
pravzaprav nič posebnega in nič izjemnega. V akciji JLA v dneh od 
16. do 18. maja 1990 je bilo odvzeto slovenski TO okrog 70 % vse
ga orožja. Približno polovico orožja je TO tako ali tako že prej imela 
v skladiščih JLA, od druge polovice pa seje le 16 občin na različne 
načine izognilo odvzemu orožja. V nekaterih občinah je poveljniški 
kader v soglasju bodisi s staro bodisi z novo občinsko oblastjo 
zavrnil ukaz o oddaji orožja v hrambo v skladišča JLA ali pa JLA 
po orožje sploh ni prišla. Na Celjskem so teritorialci orožje obdržali 
v občinah Mozirje, Slovenske Konjice, Šmarje, Velenje in Žalec. 
Kot v svojih zapisih piše kasnejši koordinator celjske Manevrske 
strukture narodne zaščite (MSNZ) Šentjurčan Franc Bevc, je bilo 
vodilnim v TO povsem jasno, da gre za razorožitev TO.

Kronologija dogodkov
Konec aprila je bil v Beogradu sklican Vojni svet, kjer je bila spre

jeta odločitev o razorožitvi TO Slovenije, Hrvaške in Bosne in Her
cegovine. Izgovor, da gre za preventivni ukrep zaradi številnih kraj, 
je bil seveda za lase privlečen, saj vsaj v Sloveniji takih primerov 
sploh ni bilo. Orožje TO pa je bilo praviloma vzorno uskladiščeno 
na varnih lokacijah, ustrezno varovano ali pa ga je imela v svojih 
skladiščih kar JLA.

- 24. januarja 1990 je komandant TO Republike Slovenije Ivan 
Hočevar zahteval popis orožja in streliva v skladiščih TO izven ob
jektov JLA.

-14. maja je Zvezni sekretariat za LO izdal rajni ukaz o preselitvi 
orožja TO v skladišča JLA.

- 15. maja je komandant TO RS Hočevar izdal ukaz, zanimivo 
je, da ga ni podpisal sam, podpisal ga je načelnik štaba RŠTO ge
neral Ožbolt, da morajo podrejeni predati svoje orožje na čuvanje 
v objekte JLA najkasneje do 19. maja do 24. ure. Ukaz so kot stro
go tajen ustno prejeli komandanti pokrajinskih štabov TO (RŠTO), 
ki so nato izdali pisne ukaze za komandante občinskih štabov TO

andantom OŠTO 16. maja na železniški postaji na Ponikvi, kjer so 
bili na kondicijskem pohodu.

18. maja popoldne je JLA prišla po orožje v Laško in Šentjur ter 
ga odpeljala.

18. maja zvečer je prišlo zaupno navodilo predsedstva Slovenije, 
da naj TO orožje obdrži v svojih skladiščih.

Že en dan prej je novoizvoljeni republiški sekretar za ljudsko ob
rambo Janez Janša prepovedal oddajo orožja upravnih organov.

Šele 19. maja so občine dobile zaupne telegrame predsedstva 
RS, ki je kot vrhovni poveljnik TO prepovedalo oddajo orožja. 

Udar JLA v času medvladja
Termin za predajo orožja je bil seveda dobro izbran. 16. maja je 

bila v slovenski Skupščini ustoličena Peterletova Demosova vlada,

17. maja je predstavnik Srbije Jovič postal predsednik predsedstva 
SFRJ, v dneh od 16. do 19. maja so v Sloveniji potekale ustanovne 
seje občinskih skupščin novega mandata. Primopredaje poslov na 
slovenskem obrambnem in notranjem ministrstvu, ki naj bi bila 17. 
maja, ni bilo. Prejšnja sekretarja za LO in za notranje zadeve na 
predajo poslov novima sekretarjema Janši in Bavčarju enostavno 
nista prišla.

Ustanovna seja nove Skupščine občine Šentjur (SO) je bila v pe
tek, 18. maja, ob 16. uri. Ko so se novoizvoljeni delegati SO začeli 
zbirati v sejni sobi, je pred skladiščem orožja pred občinsko stavbo 
že stal kamion, vojaki pa so nakladali orožje. Ob tej priložnosti 
je nastala tudi »kultna« fotografija nakladanja orožja neznanega 
fotografa, ki je edini v vsej državi ovekovečil kasnejšo »šentjursko 
sramoto«. Fotografija se je kasneje pojavljala po vsej državi v 
številnih dokumentih in publikacijah.

Brez orožja sta ostala le Šentjur in Laško
Brez orožja je sicer ostal tudi OŠTO Celje, ampak celjsko orožje 

je bilo tako že od prej v hrambi v skladišču JLA. 18. maja ob 18. 
uri je bilo šentjursko skladišče orožja izpraznjeno, nekoliko prej 
je bila akcija JLA uspešna tudi v Laškem. Na kakšen način in na 
čigavo pobudo so druge občine zavrnile predajo orožja, ni nikjer 
dokumentirano. V zborniku Uporniki z razlogom, izdanem oktobra 
2005, je sicer objavljen dokument, s katerim 27 strešin TO Slo
venske Konjice obvešča predsednika svoje občine, »da predaja 
orožja pomeni razorožitev TO in s tem slovenskega naroda«, zato 
so pozvale predsedstvo SO Slovenske Konjice, »da obravnava 
nastalo situacijo in o svojih stališčih seznani republiške organe.«

(se nadaljuje)

24



šentjurske novice, 22. junij 2011

Prvič naj šolski športniki

Ferenčak ob 
Ratejevi in Planku
V Telovadnici šentjurskih olimpijcev pri Osnovni šoli 
Franja Malgaja Šentjur so prvi junijski petek prvič do
slej razglasili naj športnike osnovnih šol Občine Šentjur. 
Prireditev, katere idejni oče je Klemen Zdolšek, je bila 
še posebej svečana, saj so odkrili tudi spominsko tablo 
kolesarju Urbanu Ferenčaku, ki je lani sodeloval na 
mladinskih olimpijskih igrah v Singapuru in s tem postal 
tretji šentjurski olimpijec.
Atletinji kopjašici Martini Ratej in atletu paraolimpi- 

jcu Henriku Planku se je na častnem mestu pridružil 
1 Metni cestni in gorski kolesar iz Vrbnega pri Šentjurju, 
ki se s poganjanjem pedal resno ukvarja že osem let. 
Varovanec Roberta Pintariča je tri leta zapored državni 
prvak pri mlajših in starejših mladincih v gorskem kole
sarstvu - enak cilj ima v kategoriji do 23 let tudi letos.

Na prireditvi je nastopil taekvvondoist Denis Drapič, ki 
je ob zadrževanju diha prisotnih uprizoril krajšo borbo z 
očetom Vahidom. Posnetek borbe si lahko ogledate na 
portalu Kozjansko.info. Foto: Robert Gajšek

Na lanskih 1. mladinskih olimpijskih igrah v Singapurju 
je dosegel 6. mesto. Številne vikende preživi v tujini, 
kjer tekmuje za italijansko profesionalno ekipo Torpado 
Surfing Shop. V cestnem kolesarstvu je član ljubljanske 
Radenske KD Življenje, lani pa je posegel po 2. mestu 
na državnem prvenstvu pri starejših mladincih.
Kdo so naj športniki osnovnih šol?
OŠ Blaža Kocena Ponikva: Gabrijel Kušar, Klemen 

Mulej in Marjetka Dobnik
OŠ Dramlje: Luka Jereb, Alja Urbanček in Blaž 

Zdolšek
OŠ Franja Malgaja Šentjur: Tim Kavčič, Jan Časi 

in Eva Esih (brez priznanja je tako ostal Rok Cvetko, 
sicer kapetan celjskih rokometašev in najboljši igralec 
zaključnega turnirja državnega prvenstva pionirjev A), 
OŠ Hruševec Šentjur: Gašper Gaberšek, Aljaž Novak 

in Nastja Germek
OŠ Planina pri Sevnici: Miha Mercina, Sebastjan Ob

rez in Tomaž Tisel
OŠ Slivnica pri Celju: Maruša Artiček, Barbara Lipnik 

in Janez Palčnik
br

Kolesarske kolesnice

Ferenčak: Pomagal 
bi pri organizaciji 
šentjurske dirke

Mladega kolesarja Urbana Ferenčaka so prvi junijski 
petek tudi v šentjurskem okolju potrdili z napisom na 
tabli šentjurskih olimpijcev. Sam si želi, da bi se nekoč 
napis nekoliko spremenil, saj bi rad nastopil na „pravih“ 

olimpijskih igrah.

Letos verjetno še zadnjo sezono 
tekmuje v cestnem (Radenska 
KD Življenje) in gorskem (Torpado 
Surfing Shop, Italija) kolesarstvu 
obenem. Glavni cilj sezone je os
vojitev naslova državnega prvaka v 
kategoriji do 23 let v gorski dirki, s 
tem pa bi serijo naslovov podaljšal 
na štiri.
Kadar je doma, so njegove prilju
bljene gorske trase Resevna (gor 
po pešpoti, dol od stolpa in na mlin), 
Rifnik, Svetina in Celjska koča, ko 
pa sede na cestno kolo, se odpravi 
v srce Kozjanskega ali sodeluje na 
redni sredini celjski rundi, ki si jo 
začini z lastnimi dodatki.
V zadnjem času so vedno bolj 
priljubljeni Sprint v mestu, kjer na 
izločanje tekmujeta po dva tek
movalca, zadostuje pa že 300 do 
400-metrska proga. Po njegovem 
mnenju je za kaj takega idealno 
tudi središče Šentjurja, sam pa bi 
se bil pripravljen vključiti v orga
nizacijo morebitnega dogodka.
Rekreativna kolesarka Sara 
Frece je na maratonu Franja med

Sara Frece je bila na sobotnem 
Tuševem vzponu s časom 26:44 
v absolutni ženski konkurenci 5., v 
kategoriji rojenih med letoma 1982 
in 1986 pa naj hitrejša.

ženskami dosegla 7. mesto, 156-ki- 
lometrsko progo pa je prevozila v 
skoraj štirih urah. Sara je stopila 
tudi na stopničke, saj je bila v sta-

Predlog trase mestnega Sprinta

rastni kategoriji do 29 let druga.
Konec maja je bila med Šentjurjem 
in Celjem rekreativna kolesar
ska prireditev Na kolo 2011, ki je 
naslednik nekdanjega Majskega 
kroga. Tokrat se je po običajni 
trasi preko Proseniškega na 14-ki- 
lometrsko progo podalo zgolj 30 
kolesarjev, med katerimi je bil tudi 
župan Marko Diaci.
Povsem drugače bo na dan 
državnosti, ko bo izpred gasilskega 
doma na Selah štartal 5. kolesar
ski maraton med gasilskimi domovi 
na Šentjurskem, ki ga organizira 
PGD Lokarje. Na voljo bosta progi 
v dolžini 50 in 92 kilometrov, trasa 
pa se bo od lanske rahlo razliko
vala na daljši progi, in sicer med 
Hrastjem in Žegrom. Edini makad
amski odsek bo tako pri Dobju pri 
Lesičnem. Prijavnina znaša dese- 
taka, udeležba pa je brezplačna 
za mlade do 15 let in člane ga
silskih društev. Lani je sodelovalo 
115 kolesarjev, pobudnik Janko 
Pušnik pa upa, da jih bo tokrat še 
več.

br
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Dejan Rodič na čelu mlajših
selekcij ŽKK

Kar malo v pozabo je v zadnjem letu odšel ŽKK Šentjur. Celjan Dejan Rodič je kot svež veter stopil med dekleta in si zadal 
dokaj težko nalogo - nekoč slovensko košarkarsko velesilo, v mlajših kategorijah, ponovno popeljati na zemljevid Slovenije 
in kajpak močno mešati štrene najboljšim klubom znotraj države. S trenerjem Rodičem smo se pogovarjali pred odhodom

na mednarodni turnir na Poljsko, kamor je odpeljal svoje varovanke.

Za začetek povej bralcem Šentjurskih 
novic, kako seje celotna zgodba sploh 
začela. Zakaj košarka, ko pa imamo 
tako popularen nogomet, nenazadnje 
je rokomet doma prav v Celju ...

Najprej sem res začel trenirati nogomet, 
a nekega dne sem gledal na programu 
CNN športno potezo dneva, kjer je 
Michael Jordan resnično spektakularno 
zabil. Obnemel sem in si kot vsak otrok 
z domišljijo rekel: »Jaz bi tudi rad takole 
zabil!« Sledil je prvi košarkarski trening in 
popotovanje traja še danes ...

Kaj te je pritegnilo v žensko košarko?
Dejansko sta kriva prepogosta 

poškodba kolena in takratni predsednik 
ŽKK Celje Franci Ramšak. Prepričeval 
me je kar nekaj mesecev, saj kot mlad in 
perspektiven igralec nisem bil psihično 
pripravljen na poškodbo, hkrati pa sem 
sanjal o povratku na parket, ki se mi ni 
uresničil. Nakar meje g. Ramšak povabil, 
naj se preizkusim kot trener.

Znano je, da si mnogo let posvetil 
sojenju košarke in bil eden od 
obetavnejših sodnikov mlajše 
generacije. Kako to, da je padla 
odločitev še o trenerstvu?

V sodniške vode sem zaplaval slučajno, 
namreč na eni izmed tekem se sodniki 
niso pojavili. Dejansko sem tudi dobro 
odsodil tekmo in tako se je začelo. 
Hitro sem napredoval, a so se žal, tako 
kot vedno pojavila razna spotikanja. 
Starejšim in bolje rangiranim sodnikom 
ni bilo povsem povšeči, da sem bil tudi 
s strani KZS dobro ocenjen, zato sem 
počasi obesil piščalko na klin.

Pa se posvetiva še malo dekletom ... 
Kako potekajo treningi? Mogoče katera 
od mladih nadebudnih košarkaric še 
posebej izstopa?

Treningi potekajo utečeno in brez težav, 
trenutni poudarek je na obvladovanju 
žoge in igri t. i. »1 na 1«. Treniramo od 3-
Med 16. in 19. junijem so se mlade 
košarkarice ŽKK Šentjur udeležile 
mednarodnega turnirja v poljskem Sos- 
novviecu, mestu, ki je oddaljeno le ne
kaj kilometrov od Katowic in kjer je v 
teh dneh potekalo Evropsko prvenstvo 
ženskih članskih ekip.
Za 10 deklet, letnik 1995 in mlajše, je 
bil obisk turnirja na Poljskem premierna 
priložnost, da okusijo tudi mednarodni 
parket. Košarkarice so na turnirju igrale v 
skupini A. Družbo so jim poleg domačink 
iz kluba Salos Slupsk delale še Slova
kinje iz kluba Piescany ter Madžarke iz 
kluba Godolloi.

do 4-krat na teden v OŠ Hruševec in OŠ 
Franja Malgaja. Vsa dekleta so pridna in 
marljiva, prepričan sem, da bo čez nekaj 
let kar nekaj dobrih košarkaric. Velja pa 
izpostaviti Vanjo Tanšek, ki je bila tudi v 
širšem izboru kadetske reprezentance, in 
Barbaro Piki. Menim, da bo igra v prihodnji 
sezoni vsekakor slonela na njunih plečih. 
Prav tako sem dekleti vključil k članski 
zasedbi Rogaške, kjer bosta še dodatno 
okusili čare tega čudovitega športa.

Vemo, da so dekleta v primerjavi s 
preostalimi vrstnicami mlajša in da 
se tekme niso ravno dobivale kot po 
tekočem traku, kako bi ocenil prvi 
ligaški del tekmovanja?

Res je, da je bila večina tekem v tem 
delu tekmovanja izgubljena, a v prihodnje 
nikakor ne smemo popustiti. Napočil je 
čas sprememb, zato mislim, da bodo z 
vztrajnim in sistematičnim delom prišle

Skoraj pred koncem je tekmovanje v 
Veteransko sotelski teniški ligi, kjer je do 
poletnega premora preostalo le še nekaj 
tekem.

Rezultati šentjurskih ekip:
26. 5.: Rogatec : Ponikva 4:1 
26. 5.: Rogaška : Gorica 4:1 
26. 5.: Šentjur: Terme Olimia 4:1 
2. 6.: Gorica : Jelšingrad 3:2 
9. 6.: Rogaška : Šentjur 2:3 
14. 6.: Rogatec : Gorica 3:2 
16. 6.: Šentjur: Jelšingrad 2:3
16. 6.: Gorica : Kozje 4:1
17. 6.: Ponikva : Rogaška 2:3 
Lestvica: 1. Rogaška Crystal 5 tekem

- 1 poraz, 2. Jelšingrad 4-1,3. Šentjur 
6-1,4. Gorica 7 - 3, 5. Rogatec 6 - 
3, 6. Kozje 6 - 4, 7. Ponikva 4 - 3, 8. 
Terme Olimia 6 - 6

Drugo junijsko nedeljo so pri Teniškem

tudi zmage.
Kako potekajo odnosi z vodstvom 

kluba? Prejšnja trenerka je klub 
zapustila z bridkim priokusom ...

Ne zanima me, kaj je bilo v preteklosti. 
S svojimi izkušnjami lahko ogromno 
pripomorem k razvoju deklet in zaenkrat 
z vodstvom kluba delamo na tem, da 
zagotovimo dekletom nemoten potek 
treningov. Sam drugače nimam nobenih 
težav z avtoriteto.

Za konec najinega pogovora pa 
zaupaj še cilje in želje za v prihodnje.

Moj cilj je ustvariti homogeno ekipo, ki 
bo, ne glede na rezultat, prenesla svoje 
izkušnje na mlajše generacije in da 
ženska košarka v Šentjurju ostane na 
zemljevidu Slovenije. Predvsem pa si 
želim, da bi starši podpirali svoje otroke 
na športnih poteh.

klubu Šentjur izpeljali turnir žrebanih dvo
jic, ki se ga je udeležilo 32 tenisačev. Na 
koncu sta imela največ uspeha Simon 
Leskovšek in Simon Mrkša, ki sta v fi
nalu ugnala dvojec Branko Recko - Ti- 
bor Orač. V malem finalu sta bila Sandi 
Recko in Dejan Leskovšek uspešnejša 
od para Joži Hernavs - Klemen Šket. 
Zmagovalca tolažilne skupine sta bila 
Aleš Čadej in Aleš Dobovišek.

br

Teniški tečaji
Vabimo vse zainteresirane starše za iz
vedbo teniških tečajev, na sestanek 24. 
6. ob 19.30 uri, v prostore TK Šentjur. 
Tečaji, se bodo odvijali na igriščih v 
Šentjurju, vsak teden počitnic od 7.30 
do 9.00 ure. Informacije na 041 759 670 
(Tadej Kincl)

BM

Teniška zrnca
Ekipa Teniškega kluba Šentjur je končala z nastopi v 3. teniški ligi vzhod, kjer so 

med osmimi ekipami zasedli končno 6. mesto.
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Košarkaške notice

Licenčni šok
Po nogometu se licenciranje uvaja tudi 
v slovensko košarko, po minuli poskusni 
sezoni bo prihodnjo šlo (bolj) zares. 
Nekaterih kriterijev namreč še vedno ne 
bo treba izpolnjevati, vseeno pa je bil 
marsikdo neprijetno presenečen, da se 
je med klubi, ki niso zadostili pogojem, 

na prvi stopnji znašel tudi šentjurski.

Pri klubu bodo morali za pridobitev licence urediti 
dve označeni mesti za invalide, brezžičen dostop 
do interneta, dograditi semafor in skleniti pogodbe z 
igralci in nekaterimi uslužbenci. Jože Palčnik, ki je 
na čelu kluba že desetletje, meni, da je ugotovitev 
komisije pretirana, pomanjkljivosti pa bodo preko 
poletja odpravili. Kriteriji za pridobitev licence se 
sicer delijo na: športne, infrastrukturne, kadrovsko- 
administrativne, pravne in finančno-računovodske. 
Med kriteriji je npr. zahteva, da mora imeti dvorana 
najmanj 700 sedežev, ki morajo biti oštevilčeni.

Jutri bodo o licenci in še čem razpravljali na redni 
klubski skupščini, kjer bodo izvolili tudi klubske or
gane za novo mandatno obdobje.

V soboto so s tekmovanjem zaključili mladi

košarkarji v kategoriji do 14 let. Trenutno gre za ed
ino selekcijo, ki tekmuje v 1. SKL. V skupini Vzhod 
3 so v 10 krogih dosegli 1 zmago in s tem zadnje 
mesto.

Velika čast je pred kratkim doletela Luko Laporni
ka, kije na treningih perspektivnih košarkarjev tako 
navdušil selektorja Božidarja Maljkoviča, da ga je ta 
uvrstil v izbor 20 kandidatov za EP v Litvi. O njegovi 
perspektivi pričajo tudi izjemno ugodni odmevi v 
košarkarski javnosti.

V reprezentančnih akcijah ima KK Šentjur tudi 
aktualnega člana, saj Tadej Ferme sodeluje v 
reprezentanci mlajših članov oz. do 20 let. Na prip
ravljalni tekmi proti Češki je uspešno nastopil, saj je 
dosegel tri trojke, vendar še ni znano, če bo odpo
toval na EP, ki se prične 14. julija v Bilbau. V Baskiji 
bodo v slovenski skupini še Srbija, Črna gora in 
Rusija.
V okviru Klumpanja bo v soboto, 2. 7., ob 10. uri na 
prenovljenem igrišču na Planini pri Sevnici turnir 
trojk z nagradnim skladom 500 EUR.

br

Futsal

Po premoru na 
prenovljenih igriščih?

Na Ponikvi so igralci veteranske lige šli na dopust 10. junija, v 
najboljšem položaju pa je ekipa iz Loke pri Žusmu. Podobno 
je v Šentjurju, kjer sta do poletnega premora še dva kroga, ki 
bosta odigrana v petek in soboto. Nadaljevanje zna biti že na 

prenovljenem igrišču, saj se 5. julija izteče javni razpis.
Liga Šentjur

Ekipa: T Z R P DG PG GR TOČ
1 Timbar Loški Hopsi 11 11 0 0 83 11 +72 33
2 Bogi team 11 8 1 2 49 18 +31 25
3 Neznankax 11 8 1 2 41 23 + 18 25
4 Sokoli 11 7 1 3 50 26 +24 22
5 Estudiantes ŠKMŠ 11 7 1 3 44 24 +20 22
6 KŠŠO 11 6 0 5 31 46 -15 18
7 ŠD Dobrina 11 5 2 4 31 43 -12 17
8 Šentvid 11 5 1 5 27 25 +2 16
9 Švedi Montpreis 11 5 1 5 29 30 -1 16
10 Samorastniki 11 5 0 6 28 34 -6 14
11 Miki Miške 11 4 2 5 27 35 -8 14
12 Simpl Žegar 11 3 1 7 23 36 -13 10
13 Hladno pivo 11 3 3 5 18 37 -19 10
14 Dubaj 11 3 1 7 29 49 -20 10
15 ŠD Dole 11 0 1 10 16 52 -36 1
16 Kalobje 11 0 0 10 10 46 -36 0

Liga veteranov Ponikva
Ekipa: T Z R p DG PG GR TOČ

1 Loka Vulkanizerstvo Mulej 8 6 1 1 32 16 +16 19
2 Elektro Kerš 7 5 0 2 27 16 +11 15
3 Ponikva 8 4 2 2 26 20 +6 14
4 Dole Vilkograd 7 4 1 2 29 23 +6 13
5 Prevozi Pegy Instalacije Pesan 8 4 0 4 25 26 -1 12
6 MD777 8 2 0 6 15 26 -11 6
7 Jakob 8 0 0 8 8 35 -27 0

T - tekme, Z - zmage, R - remiji, P - porazi, DG - doseženi goli, PG - prejeti goli, GR - gol razlika, 
TOČ - točke

V soboto, 25. 6., bo ob 16. uri turnir na Prevorju, teden dni kasneje pa ob 10. 
uri na prenovljenem planinskem igrišču.

Atletska novica

Ratejeva z izidom leta

Martina Ratej je po poškodbi, ki jo je 
odvrnila od nastopa na šentjurskem 
mitingu, prvič nastopila konec maja in 
v Slovenski Bistrici vrgla kopje 65,89 
m, kar je še vedno izid leta na svetu. 
Po nastopu na mitingu diamantne

lige v ameriškem mestu Eugene, 
kjer je s 61,16 m bila četrta, je sledil 
padec forme, ki naj bi ga povzročila 
utrujenost zaradi časovne razlike in 
dolgih potovanj (30.000 km). Tako je 
na enem od mitingov v Celju zmogla 
le 56,20 m. Nazadnje je nastopila 
na evropskem ekipnem prvenstvu 
v Izmirju v Turčiji, kjer je zmagala z 
61,53 m, to pa je po dveh letih tudi 
prva slovenska zmaga v tem tek
movanju.
Glavna Martinina tekma letos bo sve
tovno prvenstvo v južnokorejskem 
Daeguju, ki se bo pričelo konec av
gusta, sama pa napoveduje, da do 
takrat ne bo več nastopala na tekmah 
diamantne lige. br
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Šentjur izpadel v Štajersko ligo

Nogomet pred ponovnim propadom?
Šentjurski nogometaši so pričakovano izpadli iz 3. SNL - vzhod. Kar ni nikakršna tragedija, veliko huje 
pa je, da klub očitno poka po šivih. Ekipa se sploh ni odpravila na zadnje gostovanje v sezoni, odstopil je

predsednik Frenk Trobec. Lahko klub reši tehnično vodstvo?
Že nekaj krogov pred koncem tekmovanja v 3. SNL - vzhod je 

postalo jasno, da Šentjur izgublja boj za obstanek. Novi trener 
Branko Žibert je sicer delno prebudil ekipo in v spomladan
skem delu uspel zbrati 13 točk, a je bilo to v seštevku z le šestimi 
točkami iz jesenskega dela prvenstva premalo za obstanek. 
Šentjurje tako ostal trdno zasidran na zadnjem mestu.

Toda bolj kot neuspeh na igrišču je zaskrbljujoče dogajanje v 
ekipi in klubu. Za člansko moštvo je letos nastopalo več kot 30 
različnih nogometašev, tudi pod vodstvu Žiberta je bilo veliko 
konfliktov, mnogi igralci so zapustili klub. 43-letni Žibert, ki je celo 
kariero igral kot branilec, seje sredi drugega dela sezone ponov
no igralsko aktiviral in presenetljivo zaigral v napadu. Dosegel je 
celo štiri gole, toda takšen pristop v klubu, ki naj bi gradil pred-

Nekateri govorijo o dveh ali celo treh taborih v šentjurskem 
nogometu

vsem na mladih igralcih (nenazadnje je uradno ime kluba Mladi 
upi Šentjur) zagotovo ni dober.

Vrhunec pa je dogajanje doseglo v začetku junija, ko se ekipa 
ni odpravila na gostovanje v Grad. Uradno razlogi niso znani, 
menda pa se je tako odločil trener Žibert, ker naj bi bil klub dolžan 
nekaterim članom ekipe. Zdaj že nekdanji trener se na naše klice 
ni odzval, da bi pojasnil svoje delovanje v klubu, je pa dejstvo, da 
se v urejenem športnem okolju z močnimi vodstvenimi kadri kaj 
takšnega ne bi smelo zgoditi.

Predsednik Trobec odstopil
V tednu po zadnji tretjeligaški tekmi (Šentjurje doma remiziral z 

Zrečami) je predsednik MU Šentjur Frenk Trobec sklical izredni 
občni zbor. »Razmere so alarmantne, absolutni cilj je obstanek,« 
je pred nadaljevanjem tretjeligaškega prvenstva razmišljal Tro
bec. Njegove želje se niso izpolnile, zato je ob koncu sezone 
podal odstopno izjavo. »V prvi sezoni v 2. SNL smo dosegli 5. 
mesto, danes tako visoko uvrščene ekipe vabijo v prvo ligo. 
Takrat je res bila evforija, toda krivulja je začela padati. Vse sku
paj je danes videti zelo slabo. Sam ne morem biti veliko prisoten 
v klub, posel v mojem podjetju raste, vedno več sem z doma. 
Mislim, da je prav, da se umaknem,« je svoj nepreklicni odstop 
pojasnil Trobec.

Le kakšnih 20 prisotnih članov kluba se na pobudo sekretarke 
kluba Mire Jazbec ni strinjalo z razrešnico Trobca in članov 
dotedanjega upravnega odbora - podano ni bilo niti finančno 
poročilo - , potrdilo pa je tehnično vodstvo. Sestavljajo ga Ivan 
Jug, Alojz Jazbec, Rafael Oset in Klemen Grdina, ki bo za
stopal šentjursko občino, ter Anton Brečko, ki so ga kot pred
stavnika trenerjev imenovali na predlog občnega zbora.

Predsednik delovnega predsedstva in vodja tehničnega vod
stva Ivan Jug je dejal, da še ne vedo, če se bo članska ekipa

Mira Jazbec ni podprla razrešnice nedanjemu vodstvu 
udeležila Štajerske lige ali tekmovanja Medobčinske nogometne 
zveze Celje, lahko pa se celo zgodi, da v klubu, ki premore 150 
članov mlajših selekcij, v prihodnji sezoni s člansko ekipo ne 
bodo nastopali. Redna skupščina naj bi bila septembra.

Kako naprej?
Zdi se, da se je šentjurski nogomet po desetih letih ponovno 

znašel na začetku. Tehnična »vlada« se je sicer že sestala, toda 
v gospodarsko obubožanem Šentjurju najti človeka, ki bi bil pri
pravljen prevzeti klub in seveda zagotoviti denar bo zelo težko. 
Članska ekipa seveda ni in ne sme biti imperativ, pomembno 
pa je, da se ne prekine delo z mlajšimi selekcijami. Škoda je, 
da so v zadnjih letih stik s klubom izgubili solidni domači igralci 
v zrelih nogometnih letih (mnoge so tako rekoč spodili, ker da 
niso dovolj kakovostni), ki bi zagotovo lahko za »pivo in sendvič« 
konkurenčno nastopali verjetno tudi v Štajerski ligi. Morda pa le 
še ni prepozno ... L.H., br

Mira Jazbec, sekretarka kluba od leta 2003: »Osebno sem 
se vseskozi zavzemala za mlajše selekcije in jčzila stroške

članske ekipe. Zaradi tega so me 
mnogi napadali in novemu vodst
vu predstavili kot dežurno krivko, 
ki se je mora rešiti. Bila sem 
mnenja, da je 2. SNL finančno 
prevelik zalogaj za Šentjur. Po 

•i izvolitvi Frenka Trobca in novega 
UO nisem bila prisotna na nji- 

I hovih sestankih in nisem sode
lovala pri odločitvah, pravzaprav 

| je bilo moje mnenje nezaželeno. 
Novemu predsedniku sem 

' večkrat predlagala, da zapustim 
klub. Do te odločitve ni prišlo, zato sem v želji, da nogomet 
živi požirala in delala praktično vse, predvsem zaradi otrok in 
mladih. Tudi predsednik in novi člani UO so počasi ugotovili, 
da delo in vodenje kluba ni mačji kašelj in so se začeli umikati. 
Predsednik je v skrbi za finance ostajal bolj kot ne sam, po
leg tega je prek glave zaposlen s podjetjem. Nezadovoljstvo je 
naraščalo, posledica je izpad članske ekipe iz 3. SNL in mla
dine ter kadetov iz 2. SML in SKL. To je za vse, ki smo se leta 
trudili za lepšo prihodnost nogometa, veliko razočaranje. Da je 
mera polna, je odstopil še predsednik, ki pa do novih volitev 
ostaja zakoniti zastopnik. Poleg njega sem podpisnik tudi sama 
in imam vsa potrebna pooblastila, da bomo v njegovi odsotnosti 
pripravili vse potrebno za novo sezono. Ni tako slabo, da bi ne 
moglo biti še slabše. Še naprej obstaja upanje na lepše čase 
tudi na igrišču.«
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12. Zalokarjev memorial

V spomin na Lojzeta Zalokarja in druge pokojne šentjurske košarkarje je v Športnem parku potekalo 
12. spominsko srečanje. V revijalnih tekmah sta zmagali ekipi ŠKK in veterani Šentjurja, družabnega 

srečanja pa so se udeležili številni nekdanji šentjurski košarkarji in športni delavci.
Nekdanji šentjurski košarkarji se vsako leto zberejo sredi junija 

in s srečanjem počastijo spomin na leta 1999 umrlega kolega 
Lojzeta Zalokarja, člana prve šentjurskega košarkarske ekipe 
iz konca šestdesetih let. Na igrišču in z obiskom pokopališča se 
spomnijo tudi vseh drugih pokojnih košarkarjev.

Vreme je tudi letos omogočilo, da so revijalni tekmi odigrali

na igrišču v Športnem parku, ki velja za »zibelko« košarke na 
Šentjurskem. V prvi tekmi sta se pomerili ekipi Študentskega 
košarkarskega kluba (ŠKK) in Šentjurja 2000. »Študenti« so bili 
boljši celotno tekmo, blestel je predvsem Roman Vrbovšek, ki 
je dosegel 30 točk, od tega kar 6 trojk. Odlična sta bila tudi De
jan Lapornik (14 točk, zadel je trojko s sredine igrišča) in Janez 
Poš (9 točk). Pri ekipi trenerja Danila Razborška, ki jo sesta
vljajo izključno mladi košarkarji, sta Peter Vodopivec in Robi 
Dremšak prispevala 14 točk. ŠKK je na koncu zmagal s 77:54.

Veteranska tekma v znamenju Jožeta Prezlja
Osrednji dogodek Zalokarjevega memoriala je že nekaj let 

srečanje veteranskih ekip Šentjurja in Ponikve. Šentjurčani so se 
letos nekoliko »pomladili«, saj je večina nastopajočih bilo starih

Iz rok Marijane Zalokar in župana Marka Diacija so vse 
štiri ekipe prejele priložnostne pokale. Razglasili so tudi 
najboljše igralce in strelce: med veterani sta to bila Jože 

Prezelj in Andi Zdolšek, v prvi tekmi pa sta blestela Roman 
Vrbovšek in Dejan Lapornik. S priložnostnim darilom so se 

spomnili tudi posebnega gosta prireditve, legendarnega 
celjskega košarkarskega trenerja Mileta Čepina. Čepin je 
prišel na povabilo organizatorja Zalokarjevega memoriala 

Danila Razborška, kateremu občasno pomaga pri treningih 
njegove zasedbe Šentjur 2000.

med 40 in 50 let. Predstavniki prvih generacij šentjurske košarke 
(Gorazd Voga, Jože Hernaus, Silvo Oset, Žare Sotlar, Danilo 
Razboršek, Marjan Dremšak, Marjan Vengust, Janko Zorko, 
Jure Škorjanc ...) so tekmo spremljali s tribune.

Šentjurčani so izredno motivirane Ponkovljane pod vodstvom 
Dušana Kundiha ugnali predvsem po zaslugi izjemnega Jožeta 
Prezlja, ki je večino od skupaj 19 točk dosegel v 1. polčasu. Do
bro sta mu pomagala tudi Stani Grajžl in Robert Cehnar, ki sta 
dodala 10 točk. Pri Ponikvi sta blestela Slavko Zdolšek in Andi 
Zdolšek, ki sta dosegla 17 oziroma 14 točk. Veterani Šentjurja so 
zmagali z rezultatom 67:45.

Tretji polčas so vse ekipe in drugi prisotni košarkarski vete
rani ter športni delavci »odigrali« na tradicionalnem družabnem 
srečanju v prostorih bližnjega teniškega kluba.

Motokros

Motokrosisti končali 
polsezono

Za člani Tajfun športa je spomladanski del tekmovanja v 
državnem in pokalnem prvenstvu. V nedeljo so se merili 
na zadnji dirki v Beli krajini, naslednja pa bo na vrsti 
zadnjo avgustovsko nedeljo. Jesenski del tekmovanj bo 
v primerjavi s spomladanskim nekoliko krajši, nekateri 
tajfunovci pa imajo izvrstna izhodišča za naskok na najvišja

mesta.
Prvo junijsko nedeljo so nas
topili tudi v vlogi organizator
jev, saj so drugo leto zapored 
v Lembergu pri Šmarju gostili 
dirko pokalnega prvenstva, ki 
se je je udeležilo 111 tekmov
alcev v 10 različnih kategori
jah.

Trenutna skupna 
razvrstitev 
Državno prvenstvo
MX 125: Aljoša Molnar 4. 
(vseh tekmovalcev 26), Open 
Erik Slavec 13. (20), veterani 
Vogrinc 5. (19), 65 ccmjunior

Maks Mausser 3. (13). 
Pokalno prvenstvo 
65 ccm junior: Maks Mausser 
2. (13), MX 125 R1: Aljoša 
Molnar 4. (16); Open R1: Erik 
Slavec 1. (14), veterani 1: Alo
jz Vogrinc 4. (20).
V amaterskem prvenstvu 
—Slovenije v minimotu drugo 
sezono zapored tekmuje tudi 
Andraž Hriberšek z Gro- 
belnega. Na obeh letošnjih 
dirkah je kot član AMD Orjaki 
Ljubljana ugnal vso konkuren
co, na startu pa so se pojavili 
štirje oz. trije tekmovalci.

br
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NAGRADNA KRIŽANKA

, novic? ,
' Nagradna križanka
, JUNIJ 11

^ Srečni nagrajenci majske številke Šentjurskih novic so Vlasta Sebič iz Šentjurja, Vera Gradišnik iz ^ 
Ponikve ter Marjeta Trnovšek iz Dramelj. Nagrade Gostišča Bohorč prejmejo nagrajenci po pošti!
Rešitve junijske nagradne križanke skupaj s kuponom pošljite na naslov:
MediaStar, d.o.o., Pod vrbco 20a, 3230 Šentjur

V_______________________________ ___________________J
VICI
Test
Učiteljica v šoli napove test za naslednji 

dan in zabiča vsem, da morajo biti prisot
ni, ker ne bo sprejemala nobenih opravičil 
od zdravnika, staršev ...

Pa se iz zadnje vrste oglasi Janezek, ki 
hoče izpasti frajer pred sošolci, in vpraša: 
»Kaj pa če bomo utrujeni od seksa?« 
Učiteljica odgovori: »Boš pa z drugo roko 
pisal.«
Seks na kmetiji
Kaj dobimo, če seksata kmet in kmeti

ca?
Kmečkega otroka.
Kaj pa če seksata ekološki kmet in 

njegova žena?
Nič, ker ekološki kmet ne šprica!
Vsakemu svoje
Kardinal Franc Rode in predsednik 

Borut Pahor umreta na isti dan in prideta 
pred nebeška vrata. Pahor dobi veliko vilo 
z bazenom in mnogo vsega, Rode pa za
nikrno parcelo. Rode se pritoži Bogu, češ,

kako je lahko dobil kaj takega, glede na 
to, da je bil vedno dober in je redno molil. 
In pravi Bog: »Medtem ko si ti vodil mašo, 
so ljudje spali v cerkvi, ko pa je prišel Pa
hor na oblast, so vsi začeli moliti!« 
Tabletke
Babica in dedek sta obiskala svoje 

otroke in ostala čez noč.
Dedek je našel stekleničko viagre v 

sinovem medicinskem kabinetu in ga 
vprašal, če sme vzeti eno tableto. Sin je 
rekel: »Mislim, daje ne bi smel vzeti, oče. 
Tablete so zelo močne in zelo drage.«

»Koliko pa stanejo?« vpraša dedek.
»10 EUR vsaka tableta,« odgovori sin.
»Nič zato,« reče dedek. »Vseeno bi rad 

eno poskusil. Zjutraj pred odhodom bom 
pustil denar pod blazino.«

Naslednji dan je sin našel pod blazi
no 110 EUR. Poklical je očeta in rekel: 
»Povedal sem ti, da ena tableta stane 10 
EUR in ne 110 EUR.«

»Vem,« je rekel dedek, »sto evrov je od 
babice.«

Župnik
Zdravnik je pregledal pacienta in mu 

zadovoljno rekel:
»Zdravi ste in v odlični kondiciji. Kako pa 

vaše seksualno življenje?«
»No ja, gre. Trikrat na teden že gre!«
»Kaj, a samo trikrat na teden? Pri vaši 

konstituciji in zdravju bi morali radost 
življenja okušati vsak dan trikrat, ne pa 
trikrat na teden.«

»Saj bi, ampak ne gre zaradi službe.«
»Saj sem vedel. Preveč ste obremen

jeni. Kaj pa ste po poklicu?« ga vpraša 
zdravnik.

»Župnik na vasi!«
Upokojenska
Na klopci v parku klepetata dva starejša 

upokojenca, pa gospa vpraša gospoda:
»Koliko let pa imate?«
On: »95.«
Ona: »Ne bi vam dala.«
On: »Saj tudi ne bi mogel.«
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tus tusdrogerija

Vsako sredo
ob nakupu za vsaj 20 €

11 % upokojenski 
popust
za naslednjo sredo

Pri blagajnah trgovin, franšiz ali drogerij predložite Tuš 
klub kartico, ob včlanitvi v Tuš Senior klub pa še zadnji 
pokojninski odrezek ali ZDUS Diners Club kartico. 
Popust se samodejno naloži na vašo Tuš klub kartico.

nlpns
ŠENTJUR - INDUSTRIJSKA PRODAJALNA

Več na tusklub.si 
ali 0801310 Senior

KREDITI ZA OSEBNO POTROŠNJO

S kreditom za osebno potrošnjo boste hitreje 
uresničili svoje želje po brezskrbnih počitnicah. 
Prepričajte se o ugodni ponudbi v najbližji 
poslovalnici Banke Celje.

Več na www.banka-celje.si

->*

Akcija velja za člane Tuš Senior kluba. Poteka vsakoHreJSjlmgovinaKTranŠizah in drogerijah 
Tuš, vendar ločeno. Popust pridobite ob sredinem nakupu za 20 C ali več (7* upoštevanimi 
vsemrbopusti) in velja za nakup naslednjo sredo, nato propade. Vsako sredolljhko pridobite 
le 1 popast, ki se samodejno naloži na Tuš klub kartico. Vrednost nakupa pri unadevanju 
popusta ni pogojena, vendar je potrebno popust unovčiti kot je izpisano na račuHtoz. v tipu 
postovalrfke kjer ste ga prejeli (drogerija, franšiza, trgovina). Popust ne velja na ak<n 
izdelke,-reakcijski bonus, izdelke v akciji Mojih 10, plačilo položnic, tobačne izdelke, 
vrednostn^kartice, časopise in revije, povratno embalažo, darilne bone in darilne kartice, 
odloženo plačilo in za pravne osebe. Popusti se ne seštevajo.

Engrotuš d.d. • Cikla v Trnovlje lOa • 3000 Celje
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